
A részletes ciklus értékelés minden 
háztartásba eljutott. Az újság keretei kö-
zött csak egy személyesebb értékelésre 
kérjük a polgármestert, Tóth Balázst.

– Mit jelent Önnek Vasvár?
– Nehéz általánosan megfogalmazni. 

Egyszerre jelenti az otthont, a családomat, 
jelenti a gyerekkori élményeket – a szánkó-
zást a Semmelweis utcában, a grundfocit a 
Bendeffy utca helyén, a sétákat a Szentkú-
ton, a zegzugos iskolát a zárdaépületében, 
a vasúti töltés oldalából való meccsnézést 
– és jelenti a polgármesterséget, a felelős-
séget a közösség iránt, amelyben felnőttem, 
jelenti a szolgálatot a városért. A szolgálat 

szót hangsúlyozom, mert sokan mást gon-
dolnak, vagy gondolhatnak a polgármester-
ségről, pedig egy ilyen kisvárosban ez kő-
kemény szolgálat. Nagyon sokrétű a feladat, 
a többszáz milliós projektektől a legkisebb 
feladatig mindent kell látni. Egyszerre kell 
működtetni a várost és 10–20 éves távlatok-
ban gondolkodni.

– Elégedett-e az elmúlt öt évvel, sike-
rült-e megvalósítania elképzeléseit?

– Megnéztem az újságban, hogy öt év-
vel ezelőtt mit vállaltam, illetve terveztem. 
Akkor három területet nevesítettem, ame-
lyekben mindenképpen szeretnék előbbre 
jutást elérni: iparterület fejlesztés, csapa-
dékvíz-elvezetés, zártkerti szőlőhegyek 

fejlesztése. Úgy érzem, mindháromban si-
került komoly eredményeket elérnünk, de 
tudom, hogy soha nincs megállás. A város 
gazdasági alapja stabil, a vagyona folyama-
tosan nő. Mindig azt hangsúlyozom, hogy 
először a gazdasági alapokat kell biztosíta-
ni, mert akkor tudunk pályázni fejlesztések-
re és akkor tud több szolgáltatást nyújtani 
a város az itt élőknek. A közszolgáltatások 
területén a város lakói a hasonló méretű vá-
rosokénál magasabb szintű szolgáltatást ve-
hetnek igénybe az egészségügy, a szociális 
ügyek és a kultúra területén is. Átlag feletti 
ellátást jelent, hogy egy ötezer fő alatti te-
lepülés heti 50 órás szakrendelést tart fenn, 

több mint 100 szociális lakással rendelkezik 
és művelődési központból, könyvtárból és 
múzeumból álló kulturális intézményrend-
szert működtet. Emellett nagyon sok fej-
lesztést tudtunk megvalósítani, ha beleszá-
molom a folyamatban lévő fejlesztéseinket 
is, akkor több mint hárommilliárd forint 
értékű önkormányzati beruházás történt 
a ciklusban. Soha ennyi még nem volt. A 
legfontosabbak: termálkút fúrása, távhő 
fejlesztése (760 millió forint), csapadékvíz-
elvezetés négy utcában (170 millió forint), 
piac fejlesztése (60 millió forint). Bölcsőde 
építése (130 millió forint), kilátó és környé-
kének fejlesztése (60 millió forint), térfi gye-
lő kamerarendszer (30 millió forint), utak, 

járdák felújítása (350 millió forint), temetői 
templom (60 millió forint), iparterület fej-
lesztése (1140 millió forint), Óvoda, turis-
taház felújítása (100 millió forint), turizmus 
fejlesztése (Ezredesház) 100 millió forint. 
Új aszfalt burkolatot kapott kilenc utca: Új-
laki utca, Csokonai utca, József Attila utca, 
Bartók B. u., Mártírok u., Németh Antal 
utca, Munkácsy M. u., Hármashegy II. utca, 
Hunyadi utca. Új járda készült – amire 30 
éve nem volt példa a városban – a 74-es út 
mellett a Csörnöc Gyöngye étteremig, és a 
Semmelweis utcában. Felújítottuk a járdát a 
Petőfi  utcában, Vörösmarty utcában, Vasvá-
ri Pál utcában, Ady Endre utcában, Kossuth 

Lajos utcában, Köztársaság téren. Parko-
lóhelyeket alakítottunk ki az Egészségház 
mögött, a temetőnél, rendeztük a Tretter ut-
cai tömbbelsőt.

– Beszéljünk a legekről: Melyik volt a 
legnehezebb beruházás, szívének melyik a 
legkedvesebb, melyiket tartja a legfonto-
sabbnak?

– Természetesen mindegyik fontos. A 
legidegőrlőbbek azok, amikor egy működő 
intézményben kell felújítani, határidőre. A 
legutolsó ilyen a Kossuth utcai óvoda fel-
újítása volt, három hónapnyi munkát kellett 
egy hónap alatt elvégezni. Innen is köszönöm 
Varga Zoltánnak, Toxinak (és mindenkinek, 
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aki ott dolgozott) hogy megoldotta a felada-
tot, és szeptember elsején jöhettek az óvo-
dások. A legkedvesebbnek egyszerre kettőt 
neveznék meg: Az egyik az a kilátó és kör-
nyékének megújulása a játszótérrel, a sport-
parkkal, a terasszal. Ha van egy kis időm, ak-
kor felmegyek oda és onnan gyönyörködöm a 
városban. És még ha a tárogató is megszólal 
a kilátóból – mint ahogy néhány nyári estén 
megtörtént-, akkor az maga a csoda. A másik 
a temetői templom felújítása és esti kivilágí-
tása. Nemcsak Vasvár, de azt gondolom, az 
egész Hegyhát büszkesége az esti kivilágítás-
ban fenségesen álló temetői templom.

– Mi az, amit szeretett volna megvalósí-
tani a ciklusban, de nem került rá sor?

– Elmaradt a temetői ravatalozó előtti 
tér befedése. Menet közben derült ki, hogy a 
temetői templom olyan rossz állapotban van 
– az eső beesett a tetőn, korhadt a gerendá-
zat, a kálvária épületének tetején pedig már 
fa is nőtt-, hogy mindenképpen előbbre kel-
lett sorolnunk, de remélhetőleg a ravatalozó 
is megújulhat egy közeljövőben beadásra 
kerülő pályázat nyomán.

– Milyen fejlesztési célokat fogalmaz 
meg a következő időszakra, milyen beruhá-
zásokat tart fontosnak a város tovább fejlő-
dése érdekében?

– Bőven jut feladat a következő időszak-
ra is, csak felsorolásképpen a következők:

• helyi munkahelyek teremtése
• út-járda építés, felújítás folytatása
• szállodaépítés ösztönzése
• Népfőiskola program folytatása
• csapadékvíz-elvezetés megoldása
• egészségügyi szolgáltatások gyógytor-

nával való bővítése
• fürdő közösségi tulajdonba vétele és 

fejlesztése
• volt zárdaépület hasznosítása (bérlakás 

program, vagy idősek otthona)
• a város összetartását erősítő progra-

mok bővítése
• Ifjúsági Klub kialakítása
• kolostor felújítása
• Csónakázótó környékének fejlesztése
• ravatalozó felújítása
– Beszéljünk röviden a közelgő válasz-

tásokról, milyen csapattal vág neki a meg-
mérettetésnek?

– A polgármesterség nem egyszemélyes 
feladat, csapatban kell együtt dolgozni. Lé-
nyeges, hogy olyan személyekből álljon a 
testület, akik képesek együtt gondolkodni, 
együtt cselekedni. Ezért is indulunk teljes 
csapattal a választáson, mert számtalan he-
lyen bebizonyosodott, hogy ha nincs egy 
értékrenden a testület többsége és a polgár-
mester, akkor a település vezethetetlenné 
válik. A közös listánk minden képviselője 
megbecsült tagja a városnak, sikeres a szak-
területén és rendezett, tisztes családot tud-

hat a háta mögött. Nagyon fontosnak tartom 
a rendezett családi hátteret is, mert anélkül 
nem lehet a feladatokra koncentrálni. Aki a 
saját életét nem tudja rendezni, az hogy tud-
ná egy nagyobb közösségét.

– Hogyan értékeli a kampányt?
– Először hadd szögezzem le, hogy a 

kampányt már önmagában is egy szükséges 
rossznak tartom, mert veszélyes, ha valaki 
kampányban tett ígéretek, üres szólamok és 
nem valós teljesítmény alapján szavaz. A 
legfontosabbnak a hitelességet tartom, hogy 
amit mondok, azt őszintén is gondolom és 
eddigi életutam alapján tudható, hogy a kö-
zösség érdekét mindig az egyén érdeke elé 
helyezem. Másodszor szomorúan látom, 
hogy megjelent a mi városunkban is a meg-
osztó, a mindent tagadó ellenzék. Kiábrán-
dítónak tartom a virtuális térben szétszórt 
mindent becsmérlő, közösségmérgező, üres 
szólamokat, az elferdített, félremagyarázott 
féligazságokat. Ezt a fajta viselkedést mél-

tánytalannak tartom nem csupán a magán-
életben, de a politikai szintéren egyaránt.

– Mennyire beszédtéma a családban, a 
baráti körben a választás?

– Óhatatlanul beszédtéma, de otthon 
szerencsére hamar túllépünk rajta. Ha a 
gyerekeink itthon vannak, akkor egymás-
nak örülünk és nem a politikáról beszélünk. 
Nem szabad, hogy a kampány hangulata be-
folyásolja a család hangulatát. Persze nem 
mindig sikerül. Egyik kedves tanárom nem 
régen felhívott telefonon, az ő mondatát 
idézném ezzel kapcsolatban:

„Legyél nyugodt az eredményt illetően, 
de pocsék napjaid lesznek addig.” Igaz, a 
pocsékot más szóval fejezte ki…

– Mivel zárná az interjút, mit üzen a 
vasváriaknak?

– Bízom a vasváriak bölcsességében és 
remélem, hogy az összefogásra és a nyugodt 
építkezésre szavaznak a sárdobolás helyett. 
Építsük tovább közösen Vasvárt!

Az elmúlt öt éves ciklus értékelése

Anyakönyvi események Vasvár 2019
Házasság: Horváth Bálint és Mezei Csilla, Smolczer József és Kanalas Ilona, 

Gazda Kornél és Nagy Andrea Eszter, Barnácz Bertalan és Ambrus Fanni, Bogdán 
Róbert és Molnár Kata Anna, Kovács Attila és Horváth Melitta, Kovács László és 
Vörös Rozália, Csonka László és Török Nikolett, Baumgartner Balázs és Varga Erika, 
Berta Dániel és Léber Bianka, Takács Balázs és Bősze Nikoletta, Papp Dávid és Nyul 
Mónika, Gergye Máté és Magyar Elisabeth, Osvald Norbert és Kenesei Szilvia, Sipos 
István és Németh Zita, Gróf Norbert István és Tóth Edit, Meleg Ákos István és Szalai 
Nikoletta Anikó, Horváth István és Szabó Enikő.

Halálozás: Vörös István, Németh Imréné sz.: Sermon Mária, Molnár László, 
Mikos Imréné sz.: Mesics Ilona, Pesti Péterné sz.: Tóth Irén, Koller Dezső, Joó Já-
nosné sz.: Serman Margit, Tóth Józsefné sz.: Nagy Piroska Mária, Fülöp Márton, Ba-
rabás Miklós Jenő, Pámer Margit, Mercz József, Kovács Sándor Zoltán, Fukszberger 
Gyula János, Frigy Gyula, Kis Lajos, Vincze János, Károlyi György, Harcz Endréné 
sz.: Nagy Mária Zsuzsanna, Mátyás Sándorné sz.: Hodászy Magdolna, Halmágyi 
Zoltán, Sőre Jánosné sz.: Horváth Terézia, Szakály Istvánné sz.: Pribus Ilona, Simon 
Istvánné sz.: Tompa Klára, Komláti Józsefné sz.: Treplán Irén, Horváth Sándorné sz. 
Horváth Jolán Katalin, Fekete Miklós, Burkon László, Bita László.
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NÉZZÜK MEG 
EGYÜTT

a Jeli arborétumot!
Autóbuszos kirándulás az arborétumba.
Házigazda: Ruborits Tamás erdész.

Találkozás: október 27-én, vasárnap délután 
14 órakor a Múzeum előtt.

Részvételi szándékát jelezze a múzeumban 
vagy a 20/250-24-33-as telefonszámon.

VÁROSNÉZŐ SÉTÁK 2019/10

Nyitott pince a kolostorban is
A „Nyitott pincék napjá”-n megnyílt a 

domonkos kolostor pincéje is. A múzeumi 
séta keretében bemutatták a kolostor újon-
nan egybenyitott, az egykori barokk refek-
tórium maradványait magában rejtő pin-

cerészeit is. Ezeket a valamikor gazdagon 
díszített, de mára erősen lepusztult helyi-
ségeket eredeti összefüggésükben a vasvá-
riak is csak most láthatták először, így nem 
csoda, hogy sokan rácsodálkoztak Vasvár 

újabb, eddig ismeretlen értékére. A tervek 
szerint itt kerülnek kialakításra a kolostor 
borospincéi, ahol remélhetően a dominiká-
nus mézbor újabb és újabb évjáratai kapnak 
majd elhelyezést. A látogatók azonban már 
most is kóstolhattak az eddigi legjobb évjá-
ratból, a 2018-as „Arany”-ból – bár egyelő-
re még nem a borospincében.

Hegyháti tájoló – Nyitott pincék napja
Már második alkalommal került meg-

rendezésre a „Hegyháti tájoló” program-
ja, amely környékünk szőlő és borkultú-
rájára igyekszik ráirányítani a fi gyelmet. 
Szeptember 28-án nyolc hegyháti faluban 
és Vasváron is számos rendezvénnyel és 
nyitott pincékkel várták az érdeklődőket.

A tavalyi esztendőben még a „Natúrpar-
kok napja” országos rendezvénysorozat-
hoz kapcsolódva szervezte meg az oszkói 
Hegypásztor Kör az első „Hegyháti tájo-
ló”-t, amelybe már akkor is több környék-
beli település bekapcsolódott. Az idei évben 
azonban önálló hegyháti rendezvényként, 
még több résztvevővel, kicsit erőteljesebb 
előzetes reklámmal és ennek köszönhetően 
jóval nagyobb érdeklődés mellett zajlott a 
program. A legtöbb településen természe-
tesen a szőlőhegyekre fókuszáltak, de vol-
tak gasztronómiai, egészséges életmódhoz 
kapcsolódó és kulturális programok is – és 
természetesen számos nyitott pince, ahol a 
Hegyhát legjobb borait kínálták a gazdák.

Vasváron is több nyitott pince várta az 
érdeklődőket az Árok-hegyen, a Felsőárok-
hegyen, a Gesztenyés-hegyen és a Hármas-
hegyben is. A múzeumból – rövid kolostori 
vezetés után – több turnusban is séta indult a 
szőlőhegyre az egykori Szent Mihály-temp-
lom helyére. Kismákfán a mangalicafarm 
megtekintésére és mangalicatermékek kós-
tolására volt lehetőség, Nagymákfán pedig 
vadkovásszal készült kenyér és langalló ké-
szítésével ismerkedhettek a program részt-
vevői. Szilágyi Enikő elmondta, hogy csak 
pozitív visszajelzéseket kaptak a szombati 
nagymákfai rendezvénnyel kapcsolatban, 

aminek jövőre biztosan lesz folytatása. Két 
kemencében 10 kenyeret sütöttek, 10 kiló 
lisztből, valamint hat kiló lisztből gyúrt lan-
gallóval – vadkovászossal és élesztőssel – is 
kínálták a megjelenteket. Szomszédasszo-
nya, Nagy Betti szombaton egész nap segí-
tette munkáját. Érdeklődők érkeztek a he-
lyiek, a vasváriak és a környékbeliek mellett 
Szombathelyről is, de Sopronból egy család 
csak azért látogatott el a Hegyhátra, hogy 
megnézzék: hogyan készül a vadkovászos 
kenyér. „Azt hiszem, életem legjobb ke-
nyerét sütöttem meg szombaton”, fogalma-
zott. Az előre „bekészített” receptet sokan 
elkérték, az érdeklődők a receptúra mellé 
kovászt is kaptak ajándékba, hogy még bát-
rabban neki merjenek állni a kiváló kenyér 
sütésének. Volt, hogy megtelt a nagymákfai 
kiülő rész, annyian fogyasztották a fi nom 
kenyeret.

Egészséges ételek
Egy nappal előtte Együtt főz a család! 

címmel tartottak gasztronómiai eseményt a 
Nagy Gáspár Művelődési Központban. Éte-
lek, receptek az Élet Tudományának fényé-
ben, vegetáriánus étkekkel. A rendezvény 
azért is volt fontos, mert a bemutatott rend-
kívül fi nom ételekkel megőrizhetővé válik 
az egészség. A magyaros fűszerezés mellett 
az egzotikus ízek is előtérbe kerültek. Kide-
rült: a titok a fűszerezésben és a saját test-
típusunk megismerésében rejlik. A közös 
főzésben résztvevők megtanulhatták az íny-
csiklandozó MUA elkészítésének titkát is.

Laki László képgalériái a vasvar.hu 
oldalon tekinthetők meg
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A város történetének második legnagyobb 
beruházása az iparterület fejlesztése

Egymilliárd forintból fejlesztik Vas-
váron az iparterületet egy európai uniós 
támogatásnak és az önkormányzat önré-
szének köszönhetően. Erről tartott sajtó-
tájékoztatót Tóth Balázs polgármester és 
V. Németh Zsolt országgyűlési képviselő.

Mintegy 800 millió forintot nyert el ipar-
terület fejlesztésére a Vasvári Városfejlesz-
tési Nonprofi t Kft., a város pedig több mint 
100 millió forinttal egészíti ki a százszáza-
lékos önkormányzati tulajdonú cég pályá-
zaton nyert forrását. Az úgynevezett TOP, 
vagyis a Településfejlesztési Operatív Prog-
ramból nyerte Vasvár a jelentős összeget. 
Tíz hektár lesz összkomfortos a város Osz-
kó felé vezető határában, a mostani iparte-
rülethez csatlakozva. „A ciklus legnagyobb 
beruházásáról kell szót ejteni, ami a város 
történetének második legnagyobb fejleszté-
se” – kezdte az ismertetőt Tóth Balázs.

A legnagyobb eddigi beruházás a szenny-
vízcsatorna hálózat kialakítása volt Vasvár 
életében. A második, a nettó egy milliárd fo-
rintos fejlesztés az iparterület kialakításáé, a 
terület teljes infrastruktúrával való ellátásáé. 
„Négy éve kezdődött az előkészítés. Vasvári 
munkahelyek telepítése a cél mindezzel. A 
vállalkozási infrastruktúra építése prioritás” 
– jelentette ki a polgármester.

Hozzátette: a települések versenyben 
vannak egymással, ki mit tud ajánlani vál-
lalkozások, cégek számára, akik leteleped-
nének, vagy bővítenék kapacitásaikat. Tóth 
Balázs felidézte, hogy kétszer kellett „át-
szabni” a projektet az építőipari áremelke-
dések nyomán, ezért tudtak az építkezésbe 
csak most belefogni. A gyakorlati megva-
lósítás tehát elkezdődött, a földmunkákat 
végzik a szakemberek. A tervek szerint 
jövő év tavaszának végére fejeződhet be a 
projekt. A tízhektáros területet teljes infra-
struktúrával látják el és két, egyenként 750 
négyzetméteres csarnok is épül itt. Útépítés, 

tűzivíztározó kialakítása is szerepel a mun-
kák között, vízvezetéket és szennyvízelve-
zetőt építenek, útépítés és világítás kiépítése 
is feladata a kivitelezőnek. Tóth Balázs úgy 

fogalmazott: felkészülten várják a vállalko-
zókat, cégeket.

„A cél, hogy még inkább felkészült le-
gyen a város a vállalkozók, cégek fogadá-
sára és akár harminc évre előre lerakjuk a 
beruházással az iparfejlesztés alapjait” – fo-
galmazott a városvezető.

A ciklus elején stratégiai döntésként 
az éves fejlesztési forrást területvásárlás-
ba fektette az önkormányzat bízva abban, 
hogy lesz később olyan projekt, amelyhez 
erre szükség lesz. A hosszú távú stratégi-
ai gondolkodás eredménye volt, hogy már 
tervek is készültek a területre, így a projekt 
kiírásánál azonnal tudott rajtolni, pályázni a 
város. A remények szerint minél több vállal-

kozás lát majd fantáziát a vasvári iparterü-
letben, ezzel bővül a munkahelyek kínálata 
is. V. Németh Zsolt, a térség ország¬gyűlési 
képviselője a sajtótájékoztatón kiemelte: a 

város egykori polgármestereként különösen 
értékeli azt a gazdasági stabilitást, amelyet 
az elmúlt években teremtettek Vasváron. 
„Tőkeerős, jó adófi zető cégek telepedtek 
és erősödtek meg” – mondta. Méltatta a 
megyei önkormányzat munkáját az úgy-
nevezett TOP-források koordinálásában. 
V. Németh Zsolt szerint a most kezdődött 
iparterület-kialakítással látszik, hogy foly-
tatódik a városfejlesztési lendület, amelyhez 
gratulált Vasvárnak.

„A sorban megújuló közintézményekkel 
együtt ez a beruházás is azt szolgálja, hogy 
továbbra is jó legyen Vasváron élni” – zárta 
ezzel a gondolattal V. Németh Zsolt ország-
gyűlési képviselő a sajtótájékoztatót.

Őszköszöntő a rendezvénytéren
A Magyar Nemzeti Vidéki Hálózat tá-

mogatta a programot, amelynek elsődle-
ges célja a vidéki élet népszerűsítése, sok-
színűségének bemutatása volt.

„Manapság sokak számára, akik nagy-
városokban élnek, egyre vonzóbbá válik a 
vidéki élet. Mi, itt helyben jól tudjuk, hogy 
vidéken élni, Vasváron élni jó” – kezdte kö-
szöntőjét Tóth Balázs polgármester.

Vasvár kisvárosként az egészségügy-
ben, a kulturális és szociális területen olyan 
szintű szolgáltatásokat képes nyújtani az itt 
élőknek, amelyek vonzóvá tehetik a telepü-
lést a családot alapítani, újonnan letelepedni 
szándékozók számára is.

„Vasvár a hasonló méretű kisvárosokkal 
összevetve élen jár például az egészségügyi 
szolgáltatás területén, hiszen ötven órás 
szakrendelést tart fenn, a szociális területen 
pedig több mint száz szociális bérlakással 
támogatja a lakhatást. A könyvtár, a művelő-
dési központ és a múzeum fenntartása pedig 
már nem is kisvárosi lépték” – sorolta a kü-
lönböző szolgáltatási területeket a városve-
zető. A megnyitó után a körmendi Béri Ba-
logh Ádám Táncegyüttes adott műsort, majd 
a hungarikumnak számító cigányzene került 
a fókuszba a helyi értékek bemutatása jegyé-
ben a Kánya Duó műsorával. Az őszköszön-
tő rendezvényt közös városvacsora zárta.

Köszönet
Az Alsóújlaki Szüreti Mulat-

ság szervezői köszönetet szeret-
nének mondani: Hegyháti Patika, 
Iván Anita, Ne-Felejts Virágbolt, 
Sifi  Gazdabolt, Tamási Petra koz-
metikus, Tamási Attiláné kozme-
tikus, Coop Vasvár, Kínai Bolt, 
Schrammer Fehérnemű Bolt, Fabók 
Tibor Méterárú Bolt, Viola Illatszer, 
Lurkó Kuckó, Bertha Zsolt, Rózsa 
László, Vincze Istvánné

Köszönettel:
Pékné Léber Barbara
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A táj szépsége mellett a vendégszeretet,
ami vonzza a turistákat Vasvárra

Rekord számban, csaknem kétszázan 
neveztek idén a tíz, húsz, harminc és öt-
ven kilométeres távokon meghirdetett 
hegyháti teljesítménytúrára. A progra-
mot a Vasvári Természetjáró Szakosztály 
szervezte.

A legfi atalabb gyalogló négy éves volt, a 
legidősebb 75. Ezt a statisztikát Bősze Bar-
nabásné egyesületi tag sorolta, aki Ódor Or-
solyával és Kovács Tildával a célállomásnál 
teljesített „szolgálatot”. Regisztrálták az ér-
kezőket, okleveleket töltöttek, jelvényeket 
osztottak, zsíros kenyeret kínáltak a beér-
kezőknek, amelyre különleges, lila hagy-
más, olívaolajos feltét került. „Jó az idő, 
ez nekünk kedvez valamint külön örülök 
annak is, hogy idén nagyon sok gyermek, 
óvodás és általános iskolás érkezett szülők-
kel, de tanárokkal is. Eddig fájó pont volt, 
hogy ez a korosztály kevésbé fordult meg a 
túráinkon” – újságolta örömmel Bősze Bar-
nabásné Pannika. Idén a szakosztály tagjai 
fontolgatták, hogy megszüntetik a csaknem 
„ultrá”-nak számító ötven kilométeres távot, 

mert tavaly kevesen indultak el ezen. Azon-
ban idén 11-en is neveztek, így továbbra is 
marad a táv a túrakategóriák között.

„A harminc kilométeres gyaloglásra 
negyvenen, a húszas távra 73-an, a tízesre 
ötvenen regisztráltak” – sorolta.

A gyaloglók a szép táj mellett azért ked-
velik a hegyháti túrát, mert nincsenek nagy 
szintkülönbségek, egy húszas túra öt óra 
alatt lesétálható. De vannak, akik a futást 
választják. Az idén egy hölgy reggel nyolc-
kor rajtolt a harmincas távra és 11 óra után 
nem sokkal be is futott a célba. Sokan ke-
rékpárra szállnak, de idén nem volt kerekes 
nevező. Azonban annál több kutyás.

„Ez is trend, hogy egyre több kutyatu-
lajdonos érkezik a túrára és teszi meg ked-
vencével a különböző távokat” – árulta el 
Pannika.

A megfáradt beérkezőket az adminiszt-
ráció után rögtön vendégasztalhoz invitálta 
Kovács Tilda.

„Különleges hagyma feltét kerül a zsíros 
kenyérre. Úgy tanultuk mi is a receptet az 
egyik túrán és hoztuk haza Vas megyébe” 
– mesélte Kovács Tilda, a túraszervezet 
tagjaként, önkénteseként. „Ha valaki ennyit 
legyalogol, belefér ez is az egészséges élet-
módba” – tette hozzá.

Kovács Tilda arról mesélt: a vendég-
szeretet reményeik szerint még vonzóbbá 
teheti Vasvárt, hiszen azt szeretnék, ha 
minél többen megkedvelnék, megismer-
nék a tájat. A vendégszeretet kimutatása, a 
kedvesség azonban az egész természetjáró 
társadalomra jellemző, az egész országban 
így működik. Ők szinte egy nagyon nagy 
család, amelyre az összetartás, segítés jel-
lemző.

A vendégszeretetből azonban a túra 
többi állomásán sem volt hiány. Olaszfán, 
Oszkón, Győrváron, a petőmihályfai sző-
lőhegyen és a hegyhátszentpéteri Tájháznál 
pihenhettek meg a teljesítménytúrázók.

„Mi szilvás gombócot készítünk azok-
nak, akik célba érnek. Úgy gondoljuk őszi-
es, tájba illő kedves meglepetés ez a gya-
loglóknak” – mondta a Tájháznál Szabó 
Györgyi „főszakács”.

A gombóc természetesen régi recept alap-
ján, házias módon készült. „Reméljük, visz-
szatérnek a túrázók hozzánk máskor is. Jö-
vőre is várjuk majd őket, ha nem terem ilyen 
jól a szilva akkor majd almából, meggyből 
készítünk fi nomságot” – tette hozzá.

A pontos recept hegyhátszentpéteri ti-
tok marad, amely a csűrben született, de 
azért annyit elárultak a készítők, hogy fehér 
krumpli, liszt, házi tojás az alapja, na és az 
édes, helyben termett szilva. A fahéjas cu-
kor és a zsemlemorzsa is a hozzávalók kö-
zött szerepel.

„A lényeg, hogy gyurmázható állagú 
tészta szülessen” – hangsúlyozta Szabó 
Györgyi, aki Horváth Ágnessel és Bedicsné 
Hauzer Adriennel közösen készítette a gom-
bócokat, hogy azok időben bejussanak a 
rajt-cél állomásra, Vasvárra.

Bedicsné Hauzer Adrienn két éve kislá-
nyával közösen buktával kínálta házuk előtt 
a túrázókat, idén alma, szőlő várta ugyanitt 
a gyaloglókat.

„Igazi, szívből jövő vendégszere-
tet igyekszünk kimutatni minden évben, 
amelynek része a vendéglátás is. Volt, hogy 
házi szörppel, buktával, zsíros kenyérrel 
vártuk a gyaloglókat, idén a szilvás gombóc 
mellett döntöttünk” – mondta.

A túranapot Vasváron a falatozás után 
ingyenes fürdőzés zárta az önkormányzat 
felajánlásaként.
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Tanévnyitó az általános iskolában
2019. augusztus 30-án becsengettek a 

Vasvári Általános Iskolában. Ünnepélyes 
tanévnyitóra érkezett a 36 elsős kisdiák is, 
akiket szeretettel vártak tanítóik már né-
hány nappal korábban is, hogy megismer-
jék az osztálytársakat és az új otthonukat.

A legkisebbek ünnepélyes bevonulá-
sa és a Himnusz elhangzása után Sejberné 
Szabó Marianna igazgatónő köszöntötte a 
megjelenteket, külön a meghívott vendége-
ket, Tóth Balázs polgármester urat, Barabás 
Istvánné óvodavezetőt, a Szülői Közösség 
és az Intézményi Tanács vezetőségi tagjait: 
Dr. Wesselyné Kupi Ildikó, Sáry Zoltánt, a 
búcsúzó Seba és Sándor atyákat, illetve az 
újakat: Magung Fransis atyát Indonéziából 
Mawasala M'bela Fabien atyát Kongóból.

Igazgatónő többek között felidézte a 
nyári programokat, a hat tábort. Megkö-
szönte a kollégáknak, hogy szabadságuk 
idején is szervezték a programokat. Majd a 
gyerekekhez szólt:

„Vártunk Benneteket… A technikai 
személyzet hetek óta azért dolgozik, hogy 
méltóan kezdhessük a tanévet. Osztályfő-
nökeitek igazi második otthonná varázsol-
ták az osztálytermeket. E helyen szeretném 
megköszönni többek között Hetesi István 
vállalkozónak, aki csapatával 5 tantermet 
festett ki. Egy másik magát megnevezni 
nem akaró pedig még kettőt fog kifesteni. 
Ezen kívül mindazoknak, akik segítettek 
abban, hogy megszépülhessünk. Vannak 
apróságok, amiket még a napokban fognak/
fogunk elvégezni.

A szülői közösség és Nagy Gábor vál-
lalkozó jóvoltából a mosdók is megújultak. 

Szappanadagolóval és kézszárítóval bővül-
tek. Köszönet ezért Kránitz Szabolcsnak és 
Sáry Zoltánnak is. Itt hívom fel a fi gyelme-
teket azok rendeltetésszerű használatára. A 
támogatásokat hálásan köszönöm kollégáim 
és a diákok nevében is” – hangzott el a kö-
szöntőben.

Külön szólt igazgatónő minden évfo-
lyamhoz. Ismertette az új osztályfőnökö-
ket: Süle Erika és Frigyné Kiss Éva elsős, 
Landorné Török Rita 3.b-s tanítónőt, Szala-
iné Kiss Viktória és Szakályné Pados Edit, 
ötödikes osztályfőnököket. Bemutatta az új 
pedagógusokat: Vizsy Erzsébet és Báthory 
Judit tanítókat.

„… Kedves Nyolcadik osztályosok! 
Amikor csak tehetem, külön szólok a leg-
nagyobbakhoz. A tanév végén, az elbal-
lagók Rátok hagyták a legnagyobbaknak 
járó jogokat, de kötelességeket is. Azt kí-
vánom Nektek, hogy érezzétek magatokat 
jól az iskola utolsó évében! Tudásban és 
emberségben, értékekben, viselkedésben 
egyaránt gyarapodjatok. Azt kérem tőletek, 
fogadjátok meg az intő szót. Mutassatok 
mindenben jó példát az itt álló alsóbb éve-
seknek. Legyetek a partnereink, segítsétek 
a munkánkat! Az én ajtóm is mindig nyitva 
áll. Gyertek, mondjátok el nekem, ha olyan 
kérésetek, problémátok van, amiben én va-
gyok a kompetens. De ugyanezt mondják 
tanáraitok, osztályfőnökeitek is. Fordul-
jatok hozzájuk is bizalommal” – így szólt 
az igazgatónő a legnagyobbakhoz, majd a 
technikai tudnivalók ismertetése után a je-
lenlévőkhöz: „Kedves Jelenlévők! Az ünne-
pek teszik szebbé a mindennapokat. S ma 

három kollégánk is ünnepel. Azt, hogy 25, 
illetve 30 éve a pályán vannak. Kettő közü-
lük iskolánk jogelőd intézményének tanulói 
voltak, ma pedig tanára, tanítója.

Maráczi Beáta tanítónő 30 évvel ezelőtt 
napközis tanítóként, majd osztálytanítóként 
kezdte pályafutását iskolánkban. Kezdetben 
a 3–4. osztályosokat tanította, majd 3 évvel 
ezelőtt a jelenlegi 4. osztályosoknak lett az 
elsős tanítónője.

Dienes Zoltán 1994-től iskolánk fi zika-
technika szakos tanára. Munkáját napközis 
tanárként kezdte, majd néhány évig osz-
tályfőnökként dolgozott. Ma több iskola 
technika és fi zika szakos tanára és végzi a 
rendszergazdai feladatokat.

Pálla Csaba tanárunk 30 éve van a pe-
dagógus pályán. Sok évvel ezelőtt volt isko-
lánk testnevelője, majd a helyi szakközép-
iskolában dolgozott 20 évig, majd 2010-től 
ismét iskolánk tanára.

Gratulálunk mindhármunknak az eddigi 
munkájukhoz, a sikereikhez, s pályájukon 
további szép, tartalmas éveket kívánunk!”

A jubiláló pedagógusokat köszöntötte 
polgármester úr és a Szülői Közösség ré-
széről Dr. Wesselyné Kupi Ildikó és Sáry 
Zoltán is.

Zárásként e szavakkal búcsúzott az igaz-
gatónő: „Kedves Diákok, kedves szülők, 
kedves kollégáim! Hogy milyen lesz isko-
lánk, a tanévünk, az elsősorban rajtunk mú-
lik! Mindenkinek tenni kell érte, s egymást 
segítve minden könnyebb. Én ehhez a mun-
kához, feladatokhoz sikeres, szép együtt-
munkálkodást kívánok magunknak! … 
Ezennel a 2019–20. tanévet megnyitom!”

Édes négyes a Szentkúton
Operett–musical gálaestet tartottak a 

Szentkúton Édes négyes címmel. Színpadra 
lépett: Csere László, Csengeri Attila, Tremi 
Trixi, Katz Zsófi . A retró élő zene mellett 
zenélt Janov Laci és Timy. A rendezvény 
része volt a lézer show is. Laki László kép-
galériáját a vasvar.hu-n nézhetik meg.
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Sikeres volt az I. Vasvári Amatőr Darts verseny
Szeptember 14 -én lezajlott az I. Vasvári 

Amatőr Darts verseny 17 fő részvételével.
A lebonyolítás négyfős, illetve egy ötfős 

csoportokban zajlott, melyből a csoportelső 
automatikusan a legjobb nyolc közé jutott, míg 
a csoport másodikok és harmadikok egy mér-
kőzéssel vívták ki a legjobb nyolcba kerülést.

A legjobb nyolctól a döntőig így alakult a 
mezőny: Hubay Balázs–Neher András 2–4; 
Takács Ervin–Pór Attila 4–0; Németh Zsolt-
Gergely Gábor 2–4; Tüskés György–Varga 
Tamás 4–3.

Elődöntők: Neher András–Takács Ervin 
0–2; Gergely Gábor–Tüskés György 2–0.

Döntő: Gergely Gábor–Takács Ervin 3–1.
Különdíjban részesültek: legmagasabb 

kiszálló: Hubay Balázs (99); legnagyobb 
dobás: Tüskés György (171); legjobb női 
versenyző: Kárpáti Viktória. A Bullra dobós 
verseny győztese: Pór Attila.

A verseny remek hangulatban zajlott 
melyhez hozzájárult a Némo Hami Hambur-
gerező. Köszönet a Nagy Gáspár Művelő-
dési Központnak, Pizzafutárság Vasvárnak, Körmendi Darts Klubnak, Bíró Martinnak a 

Rábahidvégi dartsosoktól, Némo Hami Ham-
burgerezőnek.

Folytatás következik, melyhez várjuk to-
vábbi szponzorok jelentkezését.
Köszönettel a szervezők: Halmosi Tamás, 

Németh Zsolt, Robán Szabolcs
Laki László képgalériája a vasvar.hu-n

Memento
Lobonc, különc, har-
conc. Kamasz, ka-
masz ka, MASZKa. 
Mikor először, ak-
kor szakadt farmer 
oldalán lánccal, 
oroszlánsörény és 

kaján vigyor. Érdeklődő, nagy szemek, 
kíváncsiság, játékosság. Mikor először…, 
mikor másodszor: humorérzék szójáté-
kokban, viccekben. Villámgyors asszo-
ciációk, pontos szövegértelmezés, precíz 
karakterformálás, nagy munkabírás. Mikor 
harmadszor: a csapat apukája, empátia és 
tolerancia, közösségi mágnesesség.

A „narkós törpe” a „Jófehér és a hét tör-
pében”, ja 15 perc fekvés a függöny előtt 
mert késik a zsűri, a „Kis hablegény” Pi-
linszky ölelésében, a „Muzsi-kuss-sokk” 
csigája, aki hason fekve tapsol a csípőjével 
és a lajhárral pantomim-lassítású gyorsulá-
si versenyt rendez a deszkákon. A „Vasvári 
legenda” kígyója városkulccsal a szájában. 
Az „Autótolvajok” és mindannyiunk La-
cikája. Két felvonás küzdelme, sodródás a 
kirekesztések, megbélyegzések, szegény-

ség nihiljében pillanatnyi boldogság-villa-
násokkal, az élet értelmének görcsös kere-
sése. Függöny, vastaps, színészi különdíj. 
S most úgy érezzük, mintha előre játszotta 
volna a saját életét, csak nem tudtuk, mi 
lesz a befejezés. A befejezés? Számára 
nem volt befejezés. Nem hitt benne. Sza-
bad volt, most is az. Csak nekünk hiányzik. 
Dühösek vagyunk, szomorúak és keressük 
az egyik végtagunk. Mert stabil lábunk, 
kreatív kezünk, folyamatosan gondolkodó 
agytekervényünk és gondoskodó, érzékeny 
lélekszálunk, ami sohasem szakad…

A „Rend-szer”-ben a mindent visszájá-
ra fordító, igazat mondó őrült, a „Pilonon” 
rádióbemondója: „– ez itt a szomorú vasár-
nap”… Mrožek felejthetetlen nagypapája 
a „Ház a határon”-ban. Határtalan Móriczi 
tengericsősz, Karinthy-fi gura.

Aki nagyon szerette az édesanyját, Mar-
git nénit és testvéreit, Krisztit és Ritát. És 
édesapját is, Sanyi bácsit. Akit hiányoltak 
Bohémiából, ha nem ment le meginni a 
sörét, fröccsét. Aki biztos, hogy minden 
táborban segített megküzdeni az elemek-
kel. Aki a természetben és a társadalomban 

átélt élményeit másodpercek alatt adap-
tálta egy improvizációs játékba. Sohasem 
panaszkodott társaságban, sohasem nyafo-
gott. Csak közeli barátai tudták, nincs min-
dig minden rendben. Hogy neki is vannak 
fájdalmai, problémái, belső küzdelmei. Jó 
emberismerő volt, talán ezért is volt jó csa-
patjátékos, az emberi gyengeségek, hisztik, 
civódások vidámságba való átfordításához 
elég volt számára pár másodperc.

Azt hittük túl van a nehezén, megnő-
sült, gyermeke született, otthonra talált, 
dolgozott. És egyszer csak… nem tudom 
leírni, hogy mikor negyedszer…, mert a 
folytatás számunkra nem ismert. Miért?

„Egy egész örökkévalóság
őrzi mindannyiuknak sorsát;
rendíthetetlen, mint a kőzet,
már nem is én ölelem őket.”
  (Pilinszky János: Sírvers)

Megyes Sándor „Lacika”
1983–2019

Az „Üss a hasadra!” Színpad örökké 
veled marad és köszönünk mindent!

Mamma

Nagygyűlés
Tóth Balázs polgármester és a vele 
együtt Fidesz-KDNP színekben induló 
képviselő-jelöltek választási nagygyű-
lést tartanak október 9-én, szerdán, 
18 órakor a Nagy Gáspár Művelődési 
Központ színháztermében, amelyre 
mindenkit szeretettel várnak.
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Választási tájékoztató
Tisztelt Választópolgárok!
Az önkormányzati választásokkal kapcsolatban az alábbi tájékoztatást 

adjuk.
A 2019. október 13-i önkormányzati választáson településünkön:
a) 1 polgármestert
b) 6 önkormányzati képviselőt választunk, továbbá
c) a megyei listán egy listára lehet csak érvényesen szavazni.
Ennek megfelelően minden választópolgár 3 db szavazólapot kap:
• a polgármesteri szavazólapon csak egy jelöltre,
• a helyi önkormányzati képviselők esetében 6 főre,
• a megyei listán egy listára lehet érvényesen szavazni, az ezt meg-

haladóan leadott szavazatok a teljes szavazólap érvénytelenségét eredmé-
nyezik.

A választáson csak a választási névjegyzéken szereplő választópolgár 
szavazhat. (Erről és a szavazóhelyiség címéről már értesítést kaptak.)

A szavazásra a Tisztelt Választópolgárok a személyazonosság és lak-
cím megjelölésre szolgáló okmányt szíveskedjenek magukkal vinni.

Lényeges a szavazásnál, hogy a megválasztható jelöltek nem ABC, 
hanem a Választási Bizottság által kisorsolt sorrendben szerepelnek a 
szavazólapon.

Aki nem a lakóhelyén, hanem a tartózkodási helye szerinti polgármes-
terre, önkormányzatra akar szavazni, átjelentkezhet. Átjelentkezéssel az 
a választópolgár élhet, aki magyarországi lakóhelye mellett bejelentett 
tartózkodási hellyel is rendelkezik, feltéve, hogy:

• tartózkodási helyét 2019. június 26-át megelőzően létesítette
• az elbíráláskor is érvényes, és
• tartózkodási helyének érvényessége legalább 2019. október 13-ig tart.
Átjelentkezés csak a bejelentett tartózkodási hely szerinti szavazókörbe 

lehetséges.
MOZGÓURNA:
Az a választópolgár, aki a szavazóköri névjegyzéken szerepel, de 

egészségi állapota miatt nem tud elmenni a szavazókörbe, mozgóurnát kér-
het az állandó lakcímére, illetve átjelentkezés esetén a tartózkodási helyére. 
A mozgóurna iránti kérelem:

• a valasztas.hu honlapon:
 >  ügyfélkapus azonosítás nélkül: október 9-én 16 óráig nyújtható be.
 >  ügyfélkapus azonosítással: október 13-án 12 óráig nyújtható be.
• személyesen: október 11-én 16 óráig, (postán, írásbeli meghatalma-

zás nélkül futár, hozzátartozó, egyéb személy útján)
• október 13-án 12 óráig: a szavazatszámláló bizottsághoz nyújt-

ható be.
Vasváron a Nemzeti Választási Bizottság a 183/2019. NVB határozatá-

val kitűzte a Roma Nemzetiségi Önkormányzati választást, tekintettel arra, 
hogy a 2011. évi népszámlálás adatai alapján legalább 25 személy vallotta 
magát az adott nemzetiséghez tartozónak.

A nemzetiségi szavazás rendje:
• Vasváron roma nemzetiségi önkormányzati választás is lesz, így 

akik Vasváron roma nemzetiségiként regisztráltak a helyi roma nemzetisé-
gi önkormányzat képviselőire szavazhatnak. (Vasváron az a 3 jelölt lesz a 
roma nemzetiségi önkormányzat képviselője, aki a legtöbb szavazatot kap-
ta, így érvényesen csak 3 jelöltre lehet szavazni.)

• Ezen túl a roma nemzetiségű választópolgárok a területi (megyei) 
listára és az országos roma listára is szavazhatnak. Mind a megyei és az 
országos roma listára egy-egy szavazat adható le érvényesen.

• A nemzetiségi választópolgárok az általános polgármesteri és az 
önkormányzati képviselőválasztáson a lakóhelyük szerinti szavazóhelyi-
ségben adhatják le szavazatukat. Eddig külön nemzetiségi szavazókör 
működött a városban, melyet az idei választásnál már megszüntettek.

Mind az általános önkormányzati választás és a nemzetiségi is a la-
kóhely, tartózkodási hely szerint illetékes szavazóhelyiségben egy he-
lyen történik a választópolgárok által megkapott értesítőben megjelölt cí-
men. Megszüntetésre került a korábbi elkülönített nemzetiségi szavazókör.

Kérem a tájékoztatásom szíves elfogadását.
Dr. Ódor Ildikó jegyző, a HVI vezetője

Bemutatkoznak a polgár-
mester- és a képviselőjelöltek

A Vasvári Újság bemutatkozási lehetőséget nyújtott a 
2019. október 13-ai önkormányzati választáson induló há-
rom polgármester- és 17 képviselőjelöltnek. Akik polgár-
mesternek és képviselőnek is indulnak, az ő bemutatkozásuk 
nem jelenik meg kétszer, hanem írásuk a polgármesterek kö-
zött olvasható.

A polgármesterségért indul a mostani polgármester, Tóth 
Balázs mellett Gyöngyösi Zsuzsanna és Somlósi-Kovács 
Adrián.

A képviselőjelöltek ábécé sorrendben mutatkoznak be:
– Balogh-Lenzsér Andrea
– Barabás Miklós
– Barbalics Imre János
– Dr. Fabók Tibor
– Frigy József Győző
– Galambos István
– Gergyéné Szakály Georgina
– Gergye Rezső
–  Gyöngyösi Zsuzsanna (polgármesterként és képviselő-

ként is indul, bemutatkozását a polgármesteri bemutat-
kozások között olvashatják a 9. oldalon)

– Józsa Péter
– Kereszti László Szilárd
– Kiss Zsolt
– Kupi Imre
– Dr. Pataky Pál
– Sejber Mihály
–  Somlósi-Kovács Adrián (polgármesterként és képvise-

lőként is indul, bemutatkozását a polgármesteri bemu-
tatkozások között olvashatják a 9. oldalon)

– Unger József
Roma nemzetiségi önkormányzati jelöltek:
– Bársony Andrea
– Bogdán Éva
– Bogdán Zoltánné
– Horváth Barbara
– Horváth Richárd
– Kánya László
– Kánya Lászlóné

Gyermekáldás
Augusztus 1-jén jött világra Frigy Zalán, Árvai Beatrix és Frigy 
Adrián kisfi a. Lisztes Elizabet augusztus 7-én született meg Or-
sós Teréz és Lisztes Tamás kislányaként. Rákos Petra augusz-
tus 9-én látta meg a napvilágot Pasics Bernadett és Rákos Zsolt 
gyermekeként. Augusztus 16-án Joó Zoltán Dávidnak örültek 
Holler Beáta és Dr. Joó István családjában. Márkus Mauró Máté 
augusztus 24-én érkezett világra Bogdán Beáta és Márkus Dávid 
kisfi aként. Augusztus 30-án született meg Gróf Norbert és Gróf 
Dominik, ők Tóth Edit és Gróf Norbert ikrei. Gratulálunk!

Felhívás!
A Vasvár Városi Kórus örömmel vár soraiba új tagokat. Szíve-
sen látunk minden énekelni szerető, jó hangú és hallású vas-
várit vagy környékbelit. Zenei képzettség nem szükséges, elég 
a jó hallás és a zene szeretete. Próbák: kedden 18.30–20.00. 
Érdeklődni, meghallgatásra jelentkezni Farkas Anikónál lehet 
a zeneiskolában: Vasvár, Kossuth Lajos u. 1. Tel.: (94) 372 
020, + 36-70/368-4658. Szeretettel várunk!
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Tóth Balázs
Fidesz-KDNP

Vasváron születtem 
1964-ben, édesapám 
a vasvári erdészet 
vezetője volt több 
mint 30 éven át, édes-
anyám tanítónőként 
az elsőosztályosokat 
tanította a betűvetés-
re. Szüleim közül már 
csak édesapám él, 
szerencsére jó egész-

ségi állapotban van. Négyen vagyunk testvé-
rek, én vagyok a legfi atalabb a családban. Vas-
váron jártam általános iskolába, a középiskolát 
Szombathelyen, a Nagy Lajos Gimnáziumban 
végeztem. Tanulmányaimat a Soproni Erdé-
szeti és Faipari Egyetemen folytattam, ahol 
erdőmérnöki diplomát kaptam. Később gazda-
sági diplomát is szereztem mellé. Végzés után 
néhány évig dolgoztam a szakmámban (1000 
hektár erdő, 30 fős faüzem irányítása) terme-
lésirányítóként, majd a területfejlesztés felé 
fordultam. Megtapasztaltam mind a vállalko-
zói, mind az intézményrendszeri oldalt és 25 
évig foglalkoztam a települések fejlesztéseivel. 
1990-ben megnősültem, feleségem az idősek 
otthonában dolgozik. Három gyermekünk szü-
letett: Balázs 28 éves, Réka 26 éves, Bálint 23 
éves. Az idősebb fi am gépészmérnökként vég-
zett a Budapesti Műszaki Egyetemen, lányom 
közgazdász lett a Budapesti Corvinus Egyete-
men. Ma már mindketten nemzetközi cégeknél 
dolgoznak. A családi hagyományokat - apám, 
két bátyám, s utánam - a kisebbik fi am viszi to-
vább. Bálint Sopronban tanul erdőmérnöknek. 
Gyerekeinket önállóságra neveltük, de felnőtt-
ként is érezhetik stabil családi támaszunkat.

Polgármesterségem elmúlt öt éve alatt több 
mint 3 milliárd forintot költöttünk fejleszté-
sekre. A legfontosabbak: termálkút fúrása, 
távhőszolgáltatás fejlesztése, csapadékvíz-el-
vezetés négy utcában, bölcsőde építése, a piac, 
az iparterület, a kilátó és környékének fejlesz-
tése, térfi gyelő kamerarendszer kiépítése, te-
metői templom renoválása, óvoda, turistaház 
felújítása, Ezredesház önkormányzati kézbe 
kerülése. Új aszfalt burkolatot kapott 9 utca, 
8 utcában járdákat újítottunk, parkolóhelyeket 
alakítottunk ki.

A jövő feladati közé tartozik: helyi munka-
helyek teremtése, út- és járdaépítés, -felújítás 
folytatása, szálloda építés ösztönzése, népfőis-
kolai program folytatása, csapadékvíz-elveze-
tés, egészségügyi szolgáltatások gyógytorná-
val való bővítése, fürdő közösségi tulajdonba 
vétele, fejlesztése, volt zárdaépület hasznosí-
tása, a város összetartását erősítő programok 
bővítése, Ifjúsági Klub kialakítása, kolostor 
felújítása, Csónakázótó környékének fejlesz-
tése, ravatalozó felújítása.

Építsük és szépítsük tovább együtt közös 
otthonunkat, Vasvárt, hogy gyerekeink is szí-
vesen éljenek itt! Köszönöm, hogy megtisztel-
nek bizalmukkal!

Gyöngyösi Zsuzsanna
független

Tisztelt Vasváriak!
1963-ban születtem 
Oladon. A szombat-
helyi Tanárképző tör-
ténelem – könyvtár 
szakának elvégzését 
követően 1985. au-
gusztus 1-én kerültem 
Vasvárra, a Városi 
Könyvtár munkatár-

saként, ahol a mai napig is élek és dolgozom. 
Két felnőtt gyermekem és egy kisunokám van.

Vasvár közéletének az itt eltöltött 34 év 
során mindig is aktív résztvevője voltam. 
Számtalan helyi polgár megtisztelő felkérésé-
re döntöttem úgy, hogy független polgármes-
ter- és képviselő-jelöltként elindulok a helyi 
önkormányzati választásokon, hogy Önökkel 
együttműködve megvalósítsuk azt a célt, hogy 
Vasvár, valóban a Mi városunk legyen.

Munkabírásomat, a település fejlesztésének 
fontosságát, a szűkebb haza iránti elkötelezettsé-
gemet jól mutatja az a 26 éves könyvtárigazgatói 
munkám, melyet Önök is nyomon követhettek. 
Ebben a szellemben kívánom ellátni a városve-
zetési munkámat is az Önök támogatásával.

Hiszem és vallom, hogy a lakosság bevo-
násával, a rendszeres polgármesteri- és kép-
viselői fogadóórákon elhangzottak felhaszná-
lásával megfogalmazott célok megvalósítását 
csakis együttesen érhetjük el.

Kisváros révén a térség településeivel 
együttműködve kell dolgoznunk, hogy több 
munkahely legyen, a már elindított ipari be-
ruházásokkal mind több befektetőt tudjunk 
a térségbe vonzani, a jelenlegi vállalkozások 
megtartása mellett. A fi atalok és természetesen 
az idősebb korosztály is lássanak jövőt abban, 
hogy érdemes itt letelepedni és gyereket vállal-
ni, élni, mert Vasvár olyan értékekkel, hagyo-
mányokkal bír, melyre alapozva egy jelentős 
idegenforgalmi központ jöhet létre, amely len-
dületet ad a település vendéglátói és szálláshely 
növekedésének, boltok, üzletek, kerékpárutak 
kiépítésének, a sport és szabadidős tevékenysé-
gek palettájának bővítésének, azok támogatásá-
nak. Ezt a kínálatot növelné még, ha elkészülne 
a Nagytérségi Népfőiskola a fürdőfejlesztéssel. 
A meglévő középületek, játszóterek korszerűsí-
tése, modernizálása is elengedhetetlen.

De mindehhez egy virágos, tiszta, gondo-
zott településre van szükség, hogy az itt élők 
és az idelátogatók egyaránt jól érezzék ma-
gukat. A létrehozandó Városszépítő és Érték-
gyűjtő Egyesület, a helyi önkéntesek és civil 
szervezetek együttes munkájával valóban egy 
élhető kisvárossá válnánk, ahol mindenki min-
dent megtesz e célért, még a vállalatok is.

Tisztelettel kérem Önöket, hogy október 
13-án, ha egyetértenek az általam leírtakkal és 
megtisztelnek bizalmukkal, szavazzanak rám 
mind a két jelöltségi poszton, hogy képvisel-
hessem érdekeiket a városvezetésben.

Somlósi-Kovács Adrián 
Vazsvári Krónika

Ha én leszek a pol-
gármester, rendszer-
váltás lesz Vasváron. 
Legfőbb ideje, hogy 
megvalósítsuk, ami 
30 éve elmaradt: sza-
badságot és jólétet 
teremtünk városunk-
ban. Hosszú ideje 
készülök erre a fel-

adatra, mindent megtanultam, ami a sikeres 
városvezetéshez kell. Tudom, mi a dolga egy 
polgármesternek. Ez nagyon különleges fel-
adat, amelyre emberileg és szakmailag is fel-
készültnek kell lenni. Nem elég barátságosan 
viselkedni, tisztességes és jó döntéseket kell 
hozni. Nem elég jó döntéseket hozni, irányí-
tani is kell a várost, működtetni az intézmény-
rendszert. Nem elég működtetni a várost, ha-
nem fejleszteni is kell, megvalósítani a város 
évtizedes vágyait. Ehhez stratégia, elszántság, 
kitartás kell, valódi munkavégzés, fáradhatat-
lanul. Ebbe nem elég belecsöppenni; korábbi 
tapasztalatok, jól működő kapcsolatok is kel-
lenek hozzá. Szerencsére korábbi munkáim 
révén kiváló kapcsolataim vannak a politikai 
és üzleti szereplőkkel egyaránt. Sikerre tudom 
vinni Vasvár ügyét.

Tudom azt is, hogy mindez csak úgy mű-
ködik, ha sokan akarjuk, egyirányba húzunk és 
keményen dolgozunk. Büszke vagyok a társa-
imra, a Vazsvári Krónika képviselőjelöltjeire. 
Mindannyian tapasztalt, rátermett emberek, 
remekül együtt tudunk dolgozni. Andival, Im-
rével, Jóskával, Petivel és Zsolttal végre va-
lódi városvezetése lesz Vasvárnak: nem a kül-
ső körülmények sodrásában fog élni a város, 
hanem mi alakítjuk annak sorsát. Vállaltuk 
a szolgálatot, hogy mi valósítjuk meg mind-
azt, amire évtizedek óta vár minden jóérzésű 
ember. Közpénzt csak közcélokra költünk. A 
hivatalt arra használjuk, amire való: az állam-
polgárok segítésére, ügyeik hatékony intézé-
sére. Megszüntetjük a kényszerű ingázás és 
elvándorlás okait. Élni fogunk a város kiváló 
adottságaival, vonzó turisztikai célponttá, gaz-
dag fürdő- és fesztiválvárossá tesszük Vasvárt.

Mi mindent másként csinálunk, mint a 
politikusok. Vasvár fejlődését szolgáljuk. En-
nek jegyében tiszteletdíjunkból felajánlást te-
szünk, minden évben saját költségünkre meg-
valósítunk egy olyan beruházást, amit sokan 
szeretnének és régóta várat magára. Az első 
felajánlásunk egy belvárosi játszótér lesz.

Említettem, hogy büszke vagyok a csapa-
tomra. Van azonban Valaki, akire még büsz-
kébb vagyok: ez pedig Ön, kedves Olvasó! A 
régi rossz tapasztalatok ellenére megmozdult 
valami az emberek szívében, rengetegen kezd-
tek hinni abban, hogy a változás lehetséges. 
Feléledt a remény, hogy Vasvár újra méltó 
lehet régi nagy híréhez! Hálásan köszönöm a 
bizalmukat! Hajrá Vasvár, hajrá Krónikások!
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Balogh-Lenzsér Andrea – Vazsvári Krónika

Talpra állítjuk a gazdaságot!
Véget vetünk a tétlenségnek! Egy igazi város-
vezető nem karba tett kézzel szemléli az esemé-
nyeket, hanem dolgozik azért, hogy legyen elő-
relépés. Kitartó munkával gyárakat, üzemeket, 
termelő vállalkozásokat fogunk hozni a városba. 
Ezzel párhuzamosan az idegenforgalmat is be 
fogjuk indítani. Új alapokra helyezzük a fürdő 
üzemeltetését, továbbá szállodák, éttermek tulaj-
donosaival is tárgyalunk és elérjük, hogy beru-

házzanak Vasváron.
A hivatalon belül kialakítunk egy vállalkozásokat segítő csoportot. Ez a 

csoport mind a meglévő, mind az induló helyi vállalkozásoknak segítséget 
nyújt ügyeik intézésében; jogi tanácsadással, könyveléssel, pályázatok fi -
gyelésével és pályázatírással segíti a boldogulásukat.

Aktívan teszünk érte, hogy a befektetők Vasvárra jöjjenek. Vonzó fel-
tételeket fogunk kínálni számukra. Tevékenyen hozzájárulunk a hiányzó 
infrastruktúra kialakításához és a munkaerő átképzéséhez is. Tűzön-vízen 
keresztül el fogjuk érni, hogy már 2 év alatt legalább 200 új munkahely 
jöjjön Vasvárra! Ha mégsem tudjuk teljesíteni, vállaljuk a felelősséget és 
lemondunk!

Amikor elkezd fellendülni a gazdaság, egymást erősítő kedvező folya-
matok indulnak be. Ha több munkahely van helyben, akkor többet költenek 
az emberek a városban, és ez még több munkahelyet teremt. Ez pedig növeli 
az adóbevételeket, jóval több pénzből gazdálkodhat a város!

Vasvár önkormányzatának éves költségvetése 1,5 milliárd Ft. Bük la-
kossága kisebb, mint Vasvaré, a költségvetése viszont 4,2 milliárd Ft! Ez 
nem valamiféle csoda, hanem a kitartó, szorgalmas városvezetői munka 
eredménye. Ha Vasvárnak végre valódi városvezetői lesznek, középtávon 
mi is képesek leszünk megháromszorozni a város költségvetését! 10–15 év 
múlva olyan dolgokra lesz pénz, amiről ma még álmodni sem mernénk.

Barabás Miklós – Fidesz-KDNP

Barabás Miklós vagyok. Születésem óta, 57 éve 
Vasváron élek. Feleségem Szijártó Lívia, akivel 
34 éve kötöttünk házasságot. Négy gyermeket 
neveltünk fel, Ők már mindannyian önálló éle-
tet élnek. Gyermekeink szerencsére önállóságuk 
ellenére nem szakadtak el tőlünk, sokszor töltjük 
együtt szélesebb körben Velük és 4 gyönyörű 
unokánkkal a hétvégéket.

Az EVO Asztalitenisz Klub megyei, illetve NB 
III-as bajnokságban szereplő csapatának játékosa, va-

lamint évek óta rendezett versenyeink egyik szervezője és lebonyolítója vagyok.
Tanulmányaimat a Győri Közlekedési és Távközlési Főiskolán, vala-

mint másoddiplomás ként a Zalaegerszegi Pénzügyi és Számviteli Főisko-
lán végeztem.

Pályakezdő koromtól fogva, már 37 éve, építőipari kivitelező vállalatok-
nál dolgozom. Tíz évig közvetlen termelésirányításban, majd azt követően 
különböző vállalatoknál felsővezetői pozíciókban tevékenykedtem. 1993 
és 2006 közt aktív közreműködője voltam egy folyamatnak, mikor egy 
kisvállalkozást, a Hoffmann GMK-t, néhány év leforgása alatt az ország 
egyik legjelentősebb magyar tulajdonú építőipari vállalkozásává építettük 
fel. Ezt követően hat évig egy nemzetközi nagyvállalat, a Bilfi nger Berger 
budapesti székhelyű leányvállalatának vezetője voltam. 2012 óta dolgozom 
jelenlegi munkahelyemen, a 70 főt foglalkoztató zalaegerszegi Hydrocomp 
Kft-nél, melynek 2014 óta ügyvezetője vagyok.

1988-90-ben lelkes fi atalként aktív részese voltam a vasvári rendszer-
váltásnak, majd az első önkormányzati képviselő-testületnek.

Életemben központi szerepet tölt be az építés. Legyen szó családról, 
otthonról, munkahelyi közösségről, vállalatról vagy a sok műszaki léte-
sítményről, melyek megvalósításához közöm volt az elmúlt évtizedekben. 
Úgy érzem, megválasztásom esetén képviselőként tapasztalataimat Város-
unk javára tudnám kamatoztatni.

Barbalics Imre János – független

Itt az ideje, hogy nyíltan beszéljünk Vasvár prob-
lémáiról. Én vasvári vagyok, itt születtem. Nem 
felvett nevem a „V”, hogy utalhassak a vasvári 
mivoltomra vagy a nagyapám vitézi címére.

Felelőtlenül nem ígérgetek. Amihez értek, azt 
hasznosítani szeretném Vasvár érdekében. Ed-
dig nem tehettem, mert Vasvár dicső vezetősége 
mindent megtett az ellehetetlenítésem érdekében. 
Volt olyan oszkói, aki azt mondta nekem: „ha 
nem tetszik, ami van, el is mehetsz”. Ennek a 

hozzáállásnak a megváltoztatásáért is tenni kell!
Vasvár történetének egyik legválságosabb idejét éljük. Munkahely alig 

van, a helyben lakók száma egyre csökken. A vezetés nem tart kapcsolatot a 
lakókkal. Ennek két oka lehet: vagy nem akar, vagy nem tud.

Változás kell, mert az elmúlt 30 év nem fejlődést, hanem visszafejlő-
dést eredményezett. A vezetők megválasztásával nem volt szerencsénk. 
A néhai tanácselnök után vasvári ember nem került vezető pozícióba. Az 
ország minden részén találunk vasváriakat vezető pozícióban, de Vasvá-
ron nem. A vezető helyeket az elmúlt 30 évben kalandorok és idegenek 
foglalták el. Alkalmatlant alkalmatlan követett. Lehetetlenné tették az itt 
élők életét.

A mostani választáson a Fidesz-ellenes csoportosulás megosztására hár-
man is fellépnek. Aki sétáltatott kutyát pórázon, tudja, hogy a kutya csak 
addig megy el, ameddig a póráz engedi! A szavazatok megosztása bolsevik 
találmány, annak idején Sztálin is sikeresen alkalmazta. Van olyan veze-
tőnk, aki a Néphadseregben politikai tiszt, vagyis komisszár kiképzést ka-
pott. A megosztást, bomlasztást felsőfokon alkalmazza. Amíg ezt hagyjuk, 
addig változás nem lesz.

Menjünk el szavazni és szavazzunk olyanokra, akik eddig nem voltak a 
színpadon! A színházban nemcsak a székeket, hanem a szereplőket is cse-
rélni kell!

Dr. Fabók Tibor – független

Tisztelt Választópolgárok, kedves Vasváriak!
Dr. Fabók Tibornak hívnak, nős vagyok, kettő 
gyermek édesapja. Születésem óta Vasváron élek, 
és immár 11 éve itt is dolgozom ügyvédként. A 
feleségem, Dr. Fabók-Váradi Georgina szintén 
jogász, országos méretűvé fejlődött vasvári cég-
nél dolgozik. Csanád fi am 7 éves, szeptembertől 
a vasvári iskola első osztályos tanulója, Zsolna 
lányom 4 éves, óvodás.

A választáson pártpolitikától mentesen, 
ismét független jelöltként indulok, megválasztásom esetén a város ér-
dekeit szolgáló, racionális kérdésekben azonban továbbra sem félek 
együttműködni az éppen aktuális többséggel. Az Önök megtisztelő 
szavazatával a leköszönő képviselő-testületnek tagja voltam, nyugod-
tan kijelenthetem, hogy egyike voltam azoknak, aki a legtöbb lakossági 
felvetést, problémát a képviselő-testület elé vitte. Több éves kérésemre 
lett egy új játszóterünk, a Petőfi belsőben meglévő játszótér megújítása 
elhatározásra került, a Kossuth utcai óvodában sportpálya kialakításá-
ra pályázat benyújtását szorgalmaztam, ugyanitt az ún. ÁFÉSZ támfal 
rendbetételéért kardoskodtam, az Újlaki utca a többszöri jelzésemet 
követően kapott új burkolatot, az Egészségház váróiban klímaberende-
zések kiépítését értem el, stb. Köszönöm a képviselőtársaimnak, hogy 
mindezekben partnerek voltak.

Eddigi képviselői munkámhoz megköszönöm azon sokak segítségét is, 
akik megszólítottak az utcán, vagy munkahelyi környezetemben. Közvet-
lenségük megtisztelt, igyekeztem viszonozni, megkeresésüknek megfelel-
ni. Képviselői munkám során önös érdek nem vezérelt, tiszteletdíjamból 
és a saját anyagi lehetőségeimből karitatív munkát végző vasvári szerve-
zeteket, illetve vasvári családokat támogattam. A jövőben is számíthatnak 
rám, kérem ezért Önöket, hogy a választás során szavazzanak nekem újra 
bizalmat. Tisztelettel.
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Vasvár az interneten:
www.vasvar.hu

www.facebook.com/vasvarrol

Frigy József Győző – Vazsvári Krónika

Szolgáltató városházát!
A városházán jelenleg is látható a régi „városhá-
za” felirat, a köznyelv viszont csak „hivatalként” 
emlegeti. Sajnos ma egy nehézkesen működő, 
akadékoskodó hivatalként ismert a városháza. 
Vissza fogjuk adni a városházát a lakosságnak, 
ismét a városban élők közös háza lesz, ami csak 
és kizárólag a vasváriak érdekében működik. A 
lakosság számára élmény lesz betérni a városház-
ára, az ott dolgozók számára viszont valódi mun-

kahely lesz, ahol a munkaidőt munkával kell tölteni.
Bővítjük az ügyfélfogadási időt, gördülékeny és szakszerű ügyintézés 

lesz. Minden lakossági kérdésre, kezdeményezésre érdemi választ adunk!
Kihelyezünk egy problémaládát (fi zikailag, illetve az interneten is), ezen 

keresztül mindenki azonnal jelezheti a városban észlelt problémákat (pl. 
nem jó a közvilágítás, mozog a csatornafedél, eltörött a pad, kidőlt a kor-
lát). Azonnal értesülni fogunk a megoldandó feladatokról és azonnal fogunk 
intézkedni. A mai világban egyre jellemzőbb az azonnali problémamegol-
dás a szolgáltató cégeknél, itt az ideje, hogy a város ügyei se szenvedjenek 
késedelmet!

Fontosnak tartjuk, hogy a lakosság segítségére legyünk a pályázati 
lehetőségek kihasználásában, illetve állami támogatások igénylésében 
(pl. háztartási gépek cseréje, Erzsébet-programos üdülés, CSOK igény-
bevételével történő lakásvásárlás). A városházán külön szakember fogja 
segíteni, hogy a vasváriak minden kedvező lehetőséget meg tudjanak 
ragadni.

A Vazsvári Krónika Egyesület egyik jelmondata: „Együtt gondolko-
dunk, együtt cselekszünk. Szövetségben a vasvári polgárokkal.” A város-
háza épületében folyamatosan elérhető lesz a tervezett és folyamatban lévő 
projektek dokumentációja és látványterve. Nyilvánossá teszünk minden 
olyan elképzelést, ami közpénz felhasználását érinti.

Galambos István – Fidesz-KDNP

Galambos István okleveles erdőmérnök vagyok a 
vasvári Erdészet erdőművelési műszaki vezetője. 
Erdőmérnökként a vasvári és környékbeli állami 
erdőket kezelem immár 33 éve.

Az elmúlt 13 év nagy idő, mint képviselő, 
majd a Pénzügyi bizottság elnökeként végeztem 
munkámat a választók akarataként.

Gazdálkodásunk stabil, amit fenn kell tartani!
Erdészként fontosnak tartom környezetünk 

ápolását, fejlesztését. Ennek már jól látható jelei 
vannak, de ne legyünk még elégedettek! Növekvő zöldfelületünk további 
fejlesztést igényel, ami többlet feladatot is jelent és megoldásra vár!

A szakmai hozzáértés adott. Lakosként is sokat tehetnénk az ügy érde-
kében! Munkahelyteremtés továbbra sem könnyű itt, de előre kell lépni, 
következetesen, kitartva elképzeléseink mellett!

Sok bírálat fogalmazódott meg felénk. Ebből tanultam, nyitva állok vá-
lasztóink felé. Fogadom a véleményeket, ötleteket. Mindenkire számítok, 
mindenkivel számolok!

Ennek kívánok megfelelni, ehhez kell az önkormányzat nyitott kapuja 
is. S ez Önök előtt nyitva áll!

Miénk ez a város! Formáljuk közösen! Szóljon Rólunk, legyen a Miénk!

Gergyéné Szakály Georgina – független

Gergyéné Szakály Georgina vagyok, 58 éves. 
Szombathelyen érettségiztem, általános ápo-
ló és asszisztensként. Okleveles csecsemő és 
gyermekgondozónői képzettségem is van. Fér-
jemmel, 33 éve élünk Vasváron, három felnőtt 
korú gyermekünk van. A Nagy Gáspár Műve-
lődési Központban dolgozom. 2000-ben elvé-
geztem a Közművelődési Szakember képzését. 
2008-ban, a „Helyi Programszervező”, majd 
2011. évben a „City Cooperation” projekt ke-

retében, a „Városakadémia- Városmerketing alapjai” képzéseket sike-
resen teljesítettem. 2001-ben a Szociális és Családügyi Minisztérium 
Miniszteri Dicséretben részesített. Vasváron, a közszolgálatért alapított 
Barabás István Díjjal tüntettek ki, a Vasvári Színi Egylet elnökeként. 
Szakmai elismerésem a Dr. Kiss Gyula Kulturális Egyesület által ado-
mányozott díj. Fiatal korom óta a közösségekért tevékenykedő ember 
vagyok, a közéleti szerepvállalást eddig is kötelességemnek, és életem 
fontos részének tartottam. Elérkezettnek látom az időt arra, hogy függet-
len képviselőként is visszaszolgáljak valamit abból, amit a 33 év alatt 
itt kaptam önöktől, a vasvári emberektől. Töretlenül hiszek abban, hogy 
közösségi akarattal minden megváltoztatható. Hiszek abban, hogy min-
den, ami jó, az tovább vihető, és minden, ami nem Vasvár közösségének 
a javát szolgálja, elhagyható. Kiemelten fontosnak tartanám, hogy az 
itt élők reális napi problémáira gyors, valódi megoldásokat találjunk. A 
legfontosabb számomra a közvetlen, interaktív kapcsolat az itt lakók-
kal. Velem szinte naponta lehet találkozni az utcán, boltban, bárhol a 
városban. Olyan képviselő szeretnék lenni, akit ha megszólítanak, nem 
el-, hanem odafordul, és nem kifogásokat, hanem megoldásokat keres. 
Köszönöm az ajánlói aláírásaikat. Elkötelezetten várom a választók fel-
hatalmazást arra, hogy képviselőjük lehessek.

Gergye Rezső – független

Aki győz, az veszít, aki veszít, az győz
Ne győzni akarjon senki, hanem alázattal dol-
gozni, ha arra a közösség felhatalmazza. Min-
denkiért dolgozni, azért is, aki rám voksolt és 
még jobban azokért, akik nem. Aztán ott van-
nak, akik nem is mennek el választani, azokért 
is dolgozni kell, hogy legközelebb elmenjenek. 
2014-ben 11 jelölt volt képviselőnek, most 17. 
Nagyon rendben van ez így. A 17 tenni akaró-
ból kell a legjobbnak vélt 6-ot kiválasztani. A 

választók (vagyis MI) fognak győzni. Mi a programom? Amikor ismert-
té válnak a megválasztott képviselők, azoknak kell az addig elhangzott 
véleményekből, javaslatokból a legfontosabbnak és hasznosnak ítélteket 
összegyúrni és közben Csapattá válhatnak a különféle emberek. Nagyon 
rövid idő alatt (2-3 nap) meg kell szerezniük azokat az ismereteket, 
amit addig jelöltként nem tettek meg. A város érvényben lévő stratégiai 
céljait, az összes érvényben lévő dokumentumot (Az Integrált városfej-
lesztési stratégiától a kulturális koncepcióig bezárólag, a megyei és or-
szágos fejlesztési tervekkel is tisztában lenni, hogy a várost ne csak lo-
kalitásában lássuk, hanem mindig valamihez képest is. A lokalitásunkat 
a globális világban kell értelmeznünk.), a futó projekteket, hogy azokat 
érdemben meg lehessen változtatni az új célok irányába. A nyilvánosság 
fejlesztése mindennek az alapja, a demokrácia folyamatos tanulásának 
a terepe. Tanuljuk újra az őszinte köszöntéseket, ami még nagy értéke 
a városnak. Az egész város kezdjen el nyelveket tanulni, amiben a köz-
szféra járjon élen a képviselőkkel együtt. Sétáljunk a városban! A város 
vizuális megjelenésében öltöztessük fel a szabad falfelületeket, szabad 
tereket, örömet motiváló képekkel. Bővebben a 10.hó 4-i 18 órakor kez-
dődő Találkozón beszélek Önöknek. Jöjjenek el!..
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Józsa Péter – Vazsvári Krónika

Megállítjuk az elvándorlást!
Rengeteg munkahely szűnt meg, nincs elegendő 
bérlakás, nincs megfelelő bevásárlási és szórako-
zási lehetőség, nem csoda hát, hogy elvándorol-
nak a fi atalok. Célzottan tenni fogunk az elván-
dorlás okai ellen.

A város tulajdonában álló, üresen álló ingat-
lanokból jó minőségű bérlakásokat alakítunk ki, 
ezek egy részét kifejezetten a fi atal pároknak 
szánjuk. Az üresen álló bérlakások listáját és az 

igénylők névsorát nyilvánosan fogjuk kezelni. Átlátható lesz a várólista!
A város tulajdonában álló üres üzlethelyiségek megfelelő hasznosításá-

val sokkal több üzlet és szolgáltatás lesz elérhető Vasváron, ezáltal is von-
zóbb lesz a fi atalok számára itt élni. Az összes üzletlánccal tárgyalunk, hogy 
mielőbb nyíljon egy szupermarket a belváros közelében!

Megteremtjük a minőségi szórakozási lehetőségeket: lesznek példá-
ul fi lmvetítések, sportolási lehetőségek, hasznos és érdekes tanfolyamok. 
Pezsgő kulturális élet lesz, igényes fesztiválvárost varázsolunk Vasvárból!

Segítjük a családalapítást: az első lakásvásárláshoz vissza nem térítendő 
támogatást adunk, házasságkötéskor életkezdési támogatással segítjük az 
ifjú párt, továbbá egyszeri összeggel támogatjuk a gyermekek születését. 
Mindezek feltétele, hogy a szülők vállalják, hogy a következő 15 évben 
Vasváron fognak lakni és mindvégig Vasváron járatják óvodába, általános 
iskolába a gyerekeiket.

Mindent megteszünk azért, hogy az időlegesen nagyobb városokban 
tanuló vagy dolgozó fi ataljaink minél gyakrabban járjanak haza Vasvárra, 
ne szakadjanak el a városunktól és nagyobb eséllyel térjenek majd haza 
családot alapítani. Az egyetemisták hazautazási költségének felét havi 2 al-
kalommal ki fogjuk fi zetni.

Legalább olyan jó lesz Vasváron fi atalnak lenni és gyermeket nevelni, 
mint Szombathelyen! Sőt, jobb!

Kereszti László Szilárd – Fidesz-KDNP

Kedves Vasváriak!
A bizalmukat szeretném elnyerni, ezért fogadja-
nak el tőlem egy rövid bemutatkozást.

Kereszti Lászlónak hívnak, 60 éves vagyok, 
nős, 5 gyermek édesapja. 21 éve élünk Vasváron. 
Lányaink orvosnak illetve fi zikusnak tanulnak, 
fi unk rendőr lett. Feleségem hittant tanít.

Én 1984-ben szereztem mérnök-tanári dip-
lomát. Sok éven át dolgoztam fejlesztő mérnök-
ként, majd műszaki vezetőként. 15 évig szakis-

kolában tanítottam, egy éve pedig létesítmény főmérnök lettem a Szova 
NZRt. alkalmazásában. Ezek mellett 20 éve gazdálkodunk, lovakat és szar-
vasmarhát tartunk.

A Vasvár Városi Kórus Egyesület elnöke, a Klapka György Lovas Pol-
gárőr és Hagyományőrző Egyesület, és a Nagymákfáért Kulturális Egyesü-
let tagja vagyok.

A mostani ciklusban a képviselő testület Pénzügyi, Városfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottságának tagjaként dolgoztam a város szolgálatában.

Keresztény konzervatív értékrendet vallok. A magyarság jövőjét csak ezer 
éves hagyományainkra, kultúránkra és nyelvünkben is őrzött szakralitásunkra 
épülő nemzeti keretek közt tartom elképzelhetőnek és megtarthatónak. Ezek 
az értékek sokak érdekeit sértik, ezért nagy erőkkel támadnak ellenünk. En-
nek hullámai mára Vasvárt is elérték. A mostani választás tétje nagy. Ne hagy-
ják, hogy a közélet színterén eddig soha nem látott emberek, semmibe sem 
kerülő ígéretekkel, elhomályosítsák tisztánlátásukat. Vannak, akik eddig már 
bizonyítottak, akikkel a jövő kiszámítható. Hozzanak felelős döntést!

Számomra a képviselő jelöltség nem személyes ambíció. Nem állok sen-
ki szolgálatában. Nem képviselek idegen érdekeket, kizárólag Vasvárét, az 
Önökét, a Miénket. A bizalmukat kértem, és ha sikerült elnyernem, készen 
állok tudásomat, tapasztalataimat, kapcsolataimat a Város szolgálatába állí-
tani és képviselőként a Városért és Önökért dolgozni.

Kiss Zsolt – Vazsvári Krónika

Nem hagyjuk elveszni a város dicső múltját! 
Gazdag hagyományainkra építve a jelenben is 
gazdaggá tesszük a városunkat!

Minden eszközzel ösztönözni fogjuk a befek-
tetőket, hogy kávéházakat, galériákat, antikvári-
umokat nyissanak Vasvár belvárosában. Éppúgy 
divat lesz Vasvárra kirándulni, a város középkori 
hangulatát élvezni és itt költeni, mint Kőszegen.

A fürdő működtetését és fejlesztését új ala-
pokra fogjuk helyezni. A termálvíz hatalmas 

kincs, hasznosítani fogjuk! 20 év lemaradásban vagyunk, itt az ideje, hogy 
valódi fürdővárossá tegyük Vasvárt!

Mákfát igazi paradicsommá lehet varázsolni, ahova a külföldi turisták 
is szívesen járnak. Oszkó és Olaszfa jó példa lehet, ott már lerakták az 
ökoturizmus alapjait. Mákfán remek lehetőségek vannak, lehetne például 
gyógynövény túra, madármegfi gyelés, kézműves tanfolyam. Az üdülőöve-
zet kialakításához természetesen az elhanyagolt utakat is fel kell újítani!

Vasvár sikeres rendezvényeit (pl. Színjátszó Fesztivál, Rétesfesztivál) 
továbbra is támogatni fogjuk, de életre hívunk új rendezvényeket is, ame-
lyek valódi turisztikai célponttá teszik a városunkat. Minden évben meg-
rendezzük a Középkori Kavalkádot! Azt szeretnénk, hogy évről évre egyre 
hosszabb és gazdagabb programot nyújtson, ahogy ez a szombathelyi Sava-
ria Karnevállal is végbement az elmúlt 20 évben. Lépésről lépésre haladva 
komoly idegenforgalmat lehet erre építeni.

Kézműves kirakodóvásárt szervezünk „Míves emberek sokadalma” né-
ven. A horgászegyesület közreműködésével „Halászléfesztivált” is szeret-
nénk tartani minden évben.

Mindezeken felül életre hívunk új családi programokat is, ehhez várjuk 
majd a Vasváron élők javaslatait. Lehet például szüreti felvonulás, dödölle 
fesztivál, szervezhetünk közös húsvéti és adventi előkészületeket. Önökön 
múlik, hogy melyiket valósítsuk meg!

Kupi Imre – Vazsvári Krónika

Átláthatóvá tesszük a város gazdálkodását!
Megszüntetjük a hivatali dőzsölést, a közpénz 
csak közcélt szolgálhat! Nem kevés pénzről 
van szó, hiszen Vasvár költségvetése megha-
ladja az évi 1,5 milliárd Ft-ot!

A Vazsvári Krónika Egyesület megválasz-
tott képviselői nem fognak hivatali mobil-
telefont használni, mindenki a saját telefon-
készülékét és a saját előfizetését használja. 
Enni-inni és kávézni sem fogunk közpénzen. 

Hasonló takarékoskodásra kérjük a városháza dolgozóit is. Megszün-
tetjük a polgármesteri hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők béren 
felüli juttatásait, a fizetésen felül nem adunk pénzt semmilyen jogcímen. 
A köztisztviselőknél sokkal kevesebbet kereső emberek is a fizetésükből 
gazdálkodnak, tegyék ezt a köztisztviselők is!

Nyilvánosságra hozzuk a város tulajdonában álló gépkocsik típusát, 
forgalmi rendszámát és havi futásteljesítményét. A közpénzből vásárolt 
autókat ezentúl csak közfeladat ellátására lehet használni, a magáncélú 
használat szigorúan tilos lesz!

Spórolni tervezünk sok mindenen; az irodaszereken, a benzinkölt-
ségen, továbbá nem lesznek indokolatlan bútorcserék és feleslegesen 
leselejtezett munkagépek sem. Az így megtakarított összegeket arra for-
dítjuk, hogy a városképet elcsúfító szégyenfoltokat mielőbb eltüntessük. 
Ha rendezett a városkép, az idegenforgalmi és ipari befektetők is elkez-
denek más szemmel nézni a városunkra.

Elkezdünk a saját lábunkra állni, azon dolgozunk, hogy egyre bővül-
jenek Vasvár saját bevételei és ebből valósíthassuk meg, amire a város-
nak szüksége van. Értelmes célokra természetesen fogunk pályázatokat 
benyújtani, de nem a pályázatok lélegeztetőgépén képzeljük el a város 
jövőjét. Évről évre egyre inkább abból fogunk élni és abból fogunk be-
ruházásokat megvalósítani, amit mi magunk megtermelünk.
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Dr. Pataky Pál – Fidesz-KDNP

Tisztelt Vasvári Választó Polgárok!
Én, dr. Pataky Pál 1986 óta élek és dolgozom 
Vasváron háziorvosként. Feleségem dr. Ábrahám 
Marianna gyermekorvosként tevékenykedik. Há-
rom gyermeket neveltünk fel, akik már önálló 
életet élnek.

Az Önök megtisztelő bizalmát élvezve 13 
éven (három választási cikluson) keresztül tevé-
kenykedhettem a város képviselő-testületében. 
Ezt a bizalmat ezúton is szeretném Önöknek meg-

köszönni. Amennyiben most is megválasztanak képviselőnek, a következő-
ket ígérhetem. Konzervatív értékrendet képviselő emberként a továbbiak-
ban is kiszámítható és következetes munkát várhatnak el tőlem. A szakmai, 
politikai és civil életben szerzett tapasztalataimat szeretném hasznosítani, 
amennyiben erre lehetőséget kapok. A következő ciklusban is Önökért, a mi 
városunkért kívánok tevékenykedni.

Tisztelettel: dr. Pataky Pál képviselőjelölt

Unger József – Fidesz-KDNP

34 éves vagyok, születésem óta Vasváron élek. 
Szüleim pedagógusként, önkormányzati képvi-
selőként, civil szervezetek tagjaiként, nővérem 
pedig az önkormányzat dolgozójaként rengeteget 
tettek már a város érdekében, ezt a vonalat vi-
szem tovább immáron én is.

Párommal két kislány büszke szülei vagyunk, 
a nagyobb lassan 3, a kisebb 1 éves.

Felsőfokú tanulmányaimat idegenforgalmi 
közgazdászként Győrben végeztem. Pályakezdé-

sem után 10 évig dolgoztam, a ranglétrát végigjárva, vezető beosztásokban 
is Szombathely, Sárvár, Szentgotthárd és Bük négy- és ötcsillagos szállodá-
iban. Az elmúlt 2 évben egy szombathelyi rendezvényszervező cég kötelé-
kében pedig a legnagyobb Magyarországon megrendezett sportversenyek 
szervezésében vállaltam komoly szerepet.

Ahogy gyermekkoromban, úgy a munkám mellett is mindig fontos ma-
radt számomra a közösségi élet. 20 évig tartoztam a Vasvár VSE labdarúgó 
csapatának kötelékébe és bár már nem játszom, de továbbra is szurkolok és 
ahol tudom, segítem az egyesületet.

Az önkormányzat által az elmúlt években elindított Város Bora verse-
nyeket és a kapcsolódó civil eseményeket is rendszeresen látogatom, hisz 
a családi hagyományokat követve magam is hobbi szőlész-borászként te-
vékenykedem.

Az Önök döntésének köszönhetően az elmúlt 5 évben már a képviselő-
testület tagja voltam és büszke vagyok rá, hogy ebben az időszakban példát-
lan mértékű fejlesztést tudtunk megvalósítani Vasváron, amit a következő 
ciklusban töretlen lendülettel szeretnénk folytatni. Szakmám révén pedig 
mindent meg fogok tenni, hogy a turizmusfejlesztés ebben kiemelt szerepet 
kapjon! Természetesen nem mellőzve minden egyéb területet, amelyek vá-
rosunk kiegyensúlyozott, hosszú távú fejlődését biztosíthatják.

Ehhez a munkához szeretném a választó polgárok további bizalmát kérni!

Sejber Mihály – Fidesz-KDNP

20 évnyi képviselői, szociális tanácsnoki, végül 
alpolgármesteri tevékenységem egyik tanulsága, 
hogy a lehetőségek megragadása mindig megelő-
zi a bármilyen részletes tervezést. Mégis fontos 
a tervek napirenden tartása, hogy adott esetben 
gyorsan lehessen lépni. A 74-es elkerülő út, a für-
dő és horgásztó visszaszerzése, teljes árvízmen-
tesítés, a kolostor teljes rekonstrukciója, ravata-
lozók, templomok felújítása. Szálloda, étterem, 
olcsó belvárosi vásárlási lehetőség, illemhely 

a turizmushoz, a környezetkímélő fűtés bővítése, 100%-ot közelítő út és 
járdafelújítás, csapadékvíz-elvezetés, több munkahely a szolgáltató szek-
torban is, a megyei szinten kiemelkedő, de nem elegendő bérlakásszám 
emelése. …

Vasvár a rendszerváltáskor óriási lemaradásban volt. Ennek ledolgozá-
sában nagyon sokat léptünk előre. Célunk az összefogás továbbfejlesztése. 
Értékek tudatosításával, környezetünk rendben tartásával, a helyi (Vasvárra 
bejelentett) vállalkozók erősítésével, a közterülethasználati-parkolási fe-
gyelem fokozásával, a közösségi alkalmak növelésével.

A képviselőtestület összetétele sokat változott a 20 év során. Egyre in-
kább abba az irányba tolódott, hogy jól képzett, a város költségvetésétől 
független egzisztenciájú személyekből álljon össze. Egyúttal kifejezve 
a városlakók (és a Hegyhát) ideológiai orientációját is. Jelölti csapatunk 
tagjai ennek megfelelően nagy munkatapasztalattal is bírnak, szakmai- és 
közéletben egyaránt.

Jómagam ősztől főállású szobrász-restaurátor vállalkozóként, részmun-
kaidős pedagógusként dolgozom. Többirányú, 35 évet átívelő képzettsége-
immel ezután is szívesen szolgálom városunk jobbá, szebbé tételét. Megkö-
szönöm a családom és minden támogatóm bizalmát.

Képviselő-testületi ülés
Módosították a költségvetési rendeletet

Erre az állami fi nanszírozás sajátosságaiból adódó átvezetés miatt 
volt szükség, ugyanis az önkormányzat évközben kapja meg az ága-
zati bérpótlékokat és a közmunkaprogram költségeit. A módosítás 
technikai jellegű, a költségvetés egyensúlyi állapotát nem befolyá-
solja. A költségvetési rendelettervezetben szereplő módosított költ-
ségvetési főösszeg 1 564 369 ezer forintra módosul. Majd a város 
első félévi gazdálkodásáról tartottak beszámolót, ahol Tóth Balázs 
polgármester elmondta, hogy a bevételek a terv szerint alakultak, 
a kiadások az időarányosnál kisebbek, mert a korábbi évekhez ha-
sonlóan a beruházások kifi zetései a második félévben jelentkeznek.

Beszámoló a Vasi Hegyhát Önkormányzati Társulás 
szakmai és pénzügyi tevékenységéről

Tóth Balázs polgármester tájékoztatást nyújtott arról, hogy Vas-
vár társulási szinten az orvosi ügyeleti ellátást és a szociális alapel-
látást végzi. Mivel a Vasvári Járás lakosságszáma alacsony, ezért az 
állami fi nanszírozáson felül lakosonként 194 Ft/fő/hó összeget fi zet-
nek az orvosi ügyeletet ellátó vállalkozásnak. Kiemelte: egészséges 
együttműködés van a központ és a vidék között. A társulás vezetője: 
Fukszberger Imre, Csehimindszent polgármestere.

Tájékoztató a 2014-2019 közötti önkormányzati ciklusról
A polgármester részletes, minden területet magába foglaló anya-

got nyújtott át a testületnek, a képviselők előtt szóban is összefoglal-
ta az elmúlt öt év történéseit. (Szerk: A ciklus értékelését az 1-2. ol-
dalon található, személyesebb hangvételű írásunkban tettük közzé.)

Beszámoló az egészségügyi szakellátás helyzetéről
Az ülésen megjelent Füzi Andrea, az Egészségház intézmény-

vezetője is, aki korábban részeletes beszámolót juttatott el a testü-
letnek. Elmondta, hogy az Egészségház kihasználtsága szinte 100 
százalékos, a rendelési idők beteltek. A legkeresettebb szakorvosi 
ellátások megtalálhatók a házban. Kiemelte: fontos, hogy megtart-
sák az orvosokat.

Ismét támogatják a szociálisan rászoruló diákokat
A testület csatlakozott a hátrányos helyzetű, szociálisan rászo-

ruló felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat 
kezdő fi atalok támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőokta-
tási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2020. évi fordulójához. Erre 
a költségvetés szociális keretéből 900 ezer forintot különítettek el.
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A kézilabda a második családom
Danczné Matetits Gabriella játékos-

ként befejezte kézilabda pályafutását. A 
kezdetekről és a búcsúról kérdeztük az 
elhivatott kézilabda edzőt.

– Miért gondoltad úgy, hogy befejezed a 
kézilabda pályafutásod?

– Sajnos az idény vége felé sokszor 
megsérült a bokám és nagyon féltem, hogy 
komolyabb bajom is lehet. Rádöbbentem, 
hogy már nem vagyok fi atal, és a regenerá-
lódás is nehezebben ment.

– Sokat mérlegeltél vagy könnyen meg-
hoztad a döntést?

– Rengeteget mérlegeltem. Nagyon ne-
héz volt meghozni ezt a döntést, mert ez 
volt az életem. Az ember feladta úgymond a 
gyerekkorát, rengeteg lemondással járt, jár, 
de soha egy percét el nem cserélném. Most 
vége lett. Mindenki mondta körülöttem, 
hogy „De maradsz ugyanúgy a kézilabda 
mellett, csak már nem játszol”. Hát ez az! 
Hogy már nem… Mindig, ha erre gondolok, 
elszorul a torkom. Egyszerre érzek boldog-
ságot és szomorúságot.

– Hogyan ismerkedtél meg és kerültél 
közel ehhez a sportághoz?

– 1995-ben édesapámmal kimentünk az 
Ausztria-Magyarország világbajnoki dön-
tőre. Ott láttam először élőben kézilabda 
mérkőzést. Ott láttam meg Kántor Anikót, 
aki szintén balkezes, jobbszélsőt játszott 
és egyben az én példaképem, aki egy cso-
da volt a pályán. Akkor és ott eldöntöttem, 
hogy én kézilabdázni szeretnék. Ekkor vált 
életem részévé ez a sportág.

– Vasvárra hogyan kerültél?
– 2005-ben NB2-ben játszott Vasvár és 

az akkori csapatom is. Egymás ellen ját-
szottunk és nagyon megtetszett a csapat. 
Sportszerű és szimpatikus játékosokból állt. 
Már 2005 nyarán egyszer megkeresett Nagy 
Ferenc (szakosztályvezető) és Takács Géza 
(technikai vezető). Akkor még nemet mond-
tam, de évközben mégis sikerült elcsábul-
nom. Abban az évben megnyertük az NB2-
es bajnokságot. Az elején Győrből jártam 
edzésre heti kétszer plusz egy mérkőzésre. 
2006 májusa óta élünk a párommal Vasvá-
ron. Nagyon megtetszett a város is, mert sok 
kedves, sportszerető ember volt, van, akik 
hamar segítettek a beilleszkedésben.

– Részese voltál a kézilabdás élet fény-
korának. Mely meccsekre, személyekre, mo-

mentumokra gondolsz vissza a legnagyobb 
szeretettel?

– Talán a legnagyobb élményem, hogy 
Magyar Kupában játszhattam a Fradi ellen. 
De igazából minden pillanatát kiemelném, 
mert szerintem fantasztikus csapatunk volt. 
Nagyon sajnáltuk, hogy ott és akkor vége 
szakadt.

– Miért maradtál itt, a Hegyhát szívé-
ben?

– Igazából a kézilabda miatt.
– Megvalósult egy másik nagy álmod: 

edzéseken és bajnoksági meccseken újra 
pattog a kézilabda a csarnokban.

– 2016-ban Szalai Mariettával a tanít-
ványaim közül és a régi NB.1/b-s felnőtt 
és akkor még serdülő játékosok közül meg-
kerestünk jó pár embert: mit szólnának, ha 

csinálnánk egy megyei csapatot? Mindenki 
nagyon örült az ötletnek. Ami még nagyon 
fontos volt, hogy az elnökség és a szakosz-
tályvezető is támogatta a kezdeményezést.

– Milyen jövőt látsz a lányok edzője-
ként?

– Azóta már elkezdtük az utánpótlás 
oktatást is. Egyre több gyerek jár hozzánk, 
akik több korosztályban is szerepelnek. Na-
gyon sok ügyes, tehetséges, és ami nagyon 
fontos: szorgalmas gyerekünk van. Nagy 
büszkeség nekünk, hogy egyre többen nő-
nek fel a felnőtt csapatba. Szeretnénk elér-
ni, hogy egyszer újra legyen egy NB2-es 
csapata Vasvárnak, de ahhoz még rengeteg 
munka szükséges.

– Mit adott neked ez a sportág?
– Rengeteg barátot, sok szép élményt! 

Egy második családot.



15VASVÁRI ÚJSÁG2019. október 2.

Tel.: 94/573-006 • Fax: 573-036
www.blvk.hu

SZÉPIRODALOM
•  Osborne: Gyönyörű betiák
•  Goodman: Elveszett lelkek otthona
•  McNally: Lányok a Holdban
•  Furnivall: Túlélők
•  Owens: Ahol a folyami rákok éne-

kelnek

SZAKIRODALOM
•  Bor kedvelők kézikönyve
•  Kardaras: A képernyő rabjai
•  Vadvirágok
•  Panyik: Pálinkafőzés
•  Sikerpszichológia
•  Károlyi: Csak logIQsan!
•  Négy évszak vidéken

GYERMEKKÖNYVEK
•  Geronimo Stilton: Időutazás négy 

keréken
•  Tea Stilton: Varázslatok földje – A tit-

kos küldetés
•  Szakácskönyv fi úknak
•  Mckee: Elmer és Eldó nagyapó
•  Nyerges: Magyar zeneszerzők és 

muzsikusok
•  Zalka: Ribizli a világ végén
•  Rossi: A középkori kereskedőház

DVD
•  A Lego kaland
•  Grincs
•  Üveg
•  Zöld könyv

Értesítjük az érdeklődőket, hogy
a könyvtár állományából leselejtezett 
könyvek kedvezményes áron megvásá-

rolhatók a nyitvatartási idő alatt!

AJÁNLÓ
a dr. Bendefy László Városi Könyvtár

új szerzeményeiből

Vasvári színházbérlet
2019. október 19. 19 óra: Bőhm György 

– Korcsmáros György: Szép nyári nap – 
musical. Jánossomorjai Színjátszók

2019. november 18. 19 óra: Ray 
Cooney: Miniszter félrelép – vígjáték. 
Bánfalfy Stúdió

2020. január 18. 19 óra: R. Topor: Al-
bérlet az asztal alatt – vígjáték két részben 
zenékkel. Éless - Szín

2020. február 15. 19 óra: Cziczó Atti-
la: Annuska 2.0 – vígjáték két részben. Fém 
Arts & Café

2020. március 19 óra: Szigligeti–Fábi-
án–Benkó–Horváth: Liliomfi  – társadalmi 
vígjáték kis zenével. Soltis Lajos Színház

A 2019-2020-as bérlet 5 előadást tartal-
maz, ára: 12.000 Ft, diák, nyugdíjas: 9000 
Ft. Bérletek árusítása szeptember 10-től.

Gyerekszínház bérlet
Tervezett időpontjai:
2019. október 17. Zalaegerszegi Báb-

színház – Boszorkányok a bármi utcából
2019. november 21. Népmese Színház – 

Szerencsének szerencséje
2020. január 16. Szombathelyi Bábszín-

ház előadása
2020. február 13. Soltis Lajos Színház 

előadása
Az előadások csütörtöki napokon délelőtt 

10 óra (óvodásoknak) és délután 14.30-kor 
(iskolásoknak) fognak kezdődni. A bérlet 
4500 és 5000 Ft-ba fog kerülni.

Október 11. Színházi Vacsora
Tisztelt Színházbarátunk! Örömünkre 

szolgál, hogy a 2019–20. színházi évadban 

is a vasvári Nagy Gáspár Művelődési Köz-
pont színházbérletének kínálatát választot-
ta. Köszönjük, hogy az igényfelmérő lap 
kitöltésével segítette a darabválasztásokat. 
Megtisztelő döntését a tavalyi évhez ha-
sonlóan szeretnénk viszonozni. Az Ön szín-
házbérletét, ünnepélyes keretek között, egy 
évadnyitó vacsoraest keretében szeretnénk 
átadni. A vacsoraestre azokat a színházbará-
tokat hívjuk meg, akik 2019. október elsejé-
ig jelezték felénk bérlet vásárlási szándéku-
kat. A vacsorához ezer forint hozzájárulást 
kérünk minden résztvevőtől, a többit a Nagy 
Gáspár Művelődési Központ fi nanszírozza. 
Az ünnepi ételt a Gourmet Pizzéria készíti. 
A vacsoraest helyszíne: Nagy Gáspár Mű-
velődési Központ aulája. Időpontja: 2019. 
október 11. (péntek) 19 óra. A vacsora 
pohárköszöntőjéhez az italt minden ven-
dégünk számára biztosítjuk. A további ital 
igényüket önköltségen a színházi büféből 
választhatják. Reményeink szerint a fi nom 
falatok mellett egy kellemes, beszélgetős 
estét tudunk nyújtani az Önök számára. 
Hazaindulás előtt mindenki rendezni tud-
ja a bérlete költségeit. A vacsoraesten való 
részvételi szándékukat kérjük, hogy október 
4-én, 14 óráig szíveskedjenek felénk jelez-
ni. Ahhoz, hogy mindenkinek névre szólóan 
tudjuk kiadni a bérletét, kérjük, hogy akik 
más személy részére is igényeltek bérletet, 
jelezzék felénk az ő neveiket is. Akadályoz-
tatás esetén a bérlet átadható más személy-
nek. A vacsoraesten számítunk megtisztelő 
jelenlétére! Üdvözlettel: Gergye Rezső 
igazgató Elérhetőségeink: +36 94 573 070 
info@ngkk.hu Személyesen: az intézmény 

nyitvatartási idejében: hétfő: 9–12, kedd: 
9–12 és 13–19, szerda: 13–20, csütörtök: 
8–12 és 13–17, péntek: 10–12 és 13–20, 
szombat: 14–20.

Október 27. 10.30 Vasárnapi Matiné: 
János Vitéz

Előzetes
November 9. Hegyháti Toborzó
December 1. Thurzó Zoltán zongoraest
December 30. Bérleten kívüli előadás: 

Pannon Várszínház: Mici néni két élete – 
vígjáték zenével

Hegyháti Sportágválasztó

Laki László képgalériája a vasvar.hu-n
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Középpontban
a borászat, újra!
Vízvári Sándor borász az aktuális 
szőlészeti teendőkről tart tájékozta-
tót minden hónap második keddjén, 
e hónapban: október 8-án 18 órakor 
a NGKK-ban. Az önkormányzat ál-
tal támogatott sorozat révén a helyi 
gazdák újabb és újabb informáci-
ókhoz jutnak, megerősítést kapnak, 
miközben tapasztalatokat cserélnek 
egymással. Nagy szeretettel várnak 
minden érdeklődőt.

Vasvári Újság
A VASVÁRI POLGÁRMESTERI HIVATAL LAPJA
Kiadó: Polgármesteri Hivatal, Vasvár • Fe-
lelős kiadó: Dr. Ódor Ildikó jegyző • Felelős 
szerkesztő: Simon-Németh Adél • Szer-
kesztőségi munkatársak: Dóka Balázs, 
Laki László, Pogács Mónika, Sejberné Sza-
bó Mariann, Tausz István • Készült: Kerényi 
DTP & Design Stúdió • ISSN 1216-0377

A szelektív hulladék
elszállításának időpontja:

október 23., szerda

Szivárvány
Vegyeskereskedés

Vasvár, Járdányi u. 5.
(Kormányhivatal melletti épület)

Üzletünkben
mécsesek
kaphatóak
széles választékban!
További termékeink:
• illatszer, vegyi áru
• csomagolt élelmiszer
• műanyag áru stb.

Üzletünkben bankkártyával is fi zethet!

nn

Zöldhulladék
Tisztelt Ügyfeleink!
Tájékoztatjuk Önöket, hogy társaságunk 

Vasvár településen a továbbiakban a zöld-
hulladék gyűjtést házhoz menő rendszerben 
valósítja meg. Az idei évi gyűjtési napok: 
október 22., november 19.

Csak az STKH által rendszeresített 
170 literes zöldhulladékos zsákok kerül-
nek elszállításra, melyben fű, falevél, apró 
gally gyűjthető. Az egyéb zsákban kihelye-
zett zöldhulladékot, nem szállítjuk el, azo-
kat az ingatlan előtt hagyjuk.

Zöldhulladékos zsák beszerzésére a te-
lepülésen működő Zöldudvaron (Vasvár, 
Vörösmarty Mihály utca vége) nyitvatartási 
időben (szerda, csütörtök, péntek, szombat 
8–15.30) van lehetőség. A zsák 220Ft/db 
áron vásárolható meg.

A zsákokat kérjük gyűjtési napon reggel 
6 órára az ingatlanok elé kihelyezni.

STKH Sopron és Térsége Nonprofi t Kft.

Bursa Hungarica
ösztöndíjpályázat

Tájékoztatjuk a Tisztelt Lakosságot, 
hogy Vasvár Város Önkormányzata Képvi-
selő-testülete csatlakozott a Bursa Hunga-
rica Ösztöndíjpályázat 2020. évi fordulójá-
hoz. A pályázati kiírások megtekinthetők a 
város honlapján (www.vasvar.hu). A pályá-
zatok beadási határideje 2019. november 5. 
Érdeklődni a Polgármesteri Hivatalban az 
572-037-es telefonszámon lehet.

Vasvár Város Önkormányzata

Örömzene a Fő téren
A zeneiskola tanárai, diákjai ezzel a gesz-

tussal köszönték meg a helyiek együttműkö-
dését, támogatását a Fessük színesre a vas-
vári zenesulit! kezdeményezés kapcsán. Az 
örömzene után az érdeklődők megtekinthet-
ték az intézmény megszépült, színes falait is.

A Vasvári 
Játékszín hírei

Vásári komédiákat játszott a csoport Ka ra-
kón, Nemesrempehollóson.

Októberben:
10.06.  Kenézben tart előadást Komédiako-

sár címmel.
10.22-én Zalaszentgróton,
10.25-é n Őriszentpéteren játssza a Caligula 

helytartója darabot.


